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تأثیر اختلافات در ناکارآمدی
------------ علی اخباری ؛ محقق و پژوهشگر -----------

مقام معظم رهبری در دیدار اخیر خود به پرهیز از اختلافات دشمن شاد کن در مجلس آتی اشاره کردند و نمایندگان را از آن برحذر داشتند. 
به همین مناسبت در این یادداشت به تأثیر اختلافات و کشمکش ها در ناکارآمدی می پردازیم و در این رابطه، در ادامه می بینیم که آیه 

کریمه ای که در آن خداوند به نهی اکید از تنازع پرداخته، چگونه بارها مورد استناد معظم له قرار گرفته است.
 - فرصت سوزی و نیروسوزی: اختلافات باعث می شود نیروهای طرفین تقسیم شود و به جای حل مسئله ها به تنازع صرف شود. این 

فرصت سوزی و نیروسوزی باعث ناکارآمدی در ادامه راه می شود.
 - سوءظن: وقتی تنازع به  وجود آمد طرفین نسبت به هم سوء ظن پیدا می کنند و دیگر با هم کار نمی کنند و اگر کار هم بکنند صمیمی 

نخواهند بود و این باعث می شود که کارها به خوبی پیش نرود و در مجموع ناموفق و ناکارآمد باشیم.
 - به نظاره نشستن ناکارآمدها: اختلافات باعث می شود که افراد سودجو و تنبل، به نظاره بنشینند و گاهی کف و سوت بزنند و آتش بیار 
معرکه شوند تا از این حاشیه ها، سرپوشی بر ناتوانی خود بگذارند و بیشتر از قبل کارها را فشل کنند. در این صورت کسی هم سراغشان 
نخواهد آمد تا یقه گیری کند و به  کار بخواندشان؛ چرا که عناصر اصلی در حال تنازع و کشمکش هستند و فرصت پیگیری کارهای اصلی 

را ندارند.
 - تبدیل امید به یأس و ایستایی: اختلافات باعث می شود که امیدها تبدیل به یأس شود و توی دل ها خالی شود و نیروها عزم کار بزرگ 

نکنند. این یأس ها باعث می شود که نیروها دست روی دست بگذارند و به جنگ مسائل نروند و کارآمدی پایین می آید.
 - پراکنده کاری: اختلافات باعث رو آوردن افراد به کارهای سلیقه ای و پراکنده کاری در جبهه حق شده  و باعث می شود برایند کارها کم 

شده و ناکارآمدی بیداد کند.
 - جری شدن دشمن: اختلافات باعث می شود که دشمن امیدوار شود و همت خود را برای شکست جبهه ایمانی بیشتر کند. وقتی دشمن 

روحیه گرفت و دور برداشت، بیشتر به پس زدن ما دست می زند و کارهای ما را کم اثرتر می کند و ناکارآمدی ما را بیشتر می کند.
 - ذلیل شدن: اختلافات باعث می شود که عزت طرفین و در مجموع عزت جبهه حق از بین برود و وقتی عزیز نبودیم، ذلیل خواهیم بود. 

انسان و جامعه ذلیل هم آمادگی تسلط دیگران بر خود را فراهم کرده است.
خداوند حکیم نیز در قرآن کریم، تنازع و اختلاف را مستقیما موجب ناکارآمدی معرفی کرده و به مومنین فرموده است: وَأطَیعُوا  الله وَ رَسولهَُ 

وَ لا تَنازَعوا فَتَفشَلوا وَ تذَهَبَ ریحُکم وَاصبرِوا إنَِّ الله مَعَ الصّابرِینَ )سوره انفال آیه46(
و )فرمان( خدا و پیامبرش را اطاعت نمایید! و نزاع )و کشمکش( نکنید تا سست نشوید و قدرت )و شوکت( شما از میان نرود! و صبر و 

استقامت کنید که خداوند با استقامت کنندگان است!
مقام معظم رهبری پیش از این نیز بارها با استناد به آیه فوق، ضمن دعوت عناصر جبهه حق به وحدت و دوری از نزاع، به تبیین این آیه 

کلیدی قرآن کریم پرداخته بودند که به برخی از این موارد اشاره می شود:
از بین می رود.   - وقتی تنازع کردید، فشل به وجود می آید؛ فشل یعنی سستی. »وَ تذَهَبَ رِیحُکم« یعنی تذَهَبَ عِزّکم؛ یعنی عزّت تان 
اختلاف که پیدا کردید، قهراً خاک نشین می شوید، قهراً ذلیل می شوید، قهراً وسیله تسلطّ دیگران بر خودتان را فراهم می کنید. ]نتیجه [ 

تفرّق این است. 1401/7/22
 - قرآن به ما تعلیم می دهد: »و لا تنازعوا فتفشلوا و تذهب ریحکم« اگر منازعه کنیم، سر مسائل گوناگون - مسائل سیاسی، مسائل 

اقتصادی، مسائل شخصیتی- دست  به  یقه شویم، دشمن ما جری می شود. 1۳۹1/1/1
 - وقتی اختلاف پیدا شد، وقتی تفرقه پیدا شد، وقتی نسبت به هم سوءظن وجود داشت، وقتی یکدیگر را خائن دانستیم، طبیعی است 
که با هم همکاری نخواهیم کرد. همکاری هم اگر بکنیم، با هم صمیمی نخواهیم بود. این همان چیزی است که دشمن دنبال اوست. 

1۳۸۸/2/2۳
 - اولین اثر تفرّق این است که باطن انسان را تهی می کند؛ »و تذهب ریحکم« طراوت و نشاط یک انسان و یک ملت را از آنها می گیرد. 

ما باید این درس را درون کشور خود رعایت کنیم. 

کلام نخست

فرارسیدن ماه مبارک رمضان را تبریک عرض می نماییم

رییس اتاق بازرگانی ایران گفت: وضعیت اقتصادی و معیشت 
برای  دولت  و  نیست  ایران  اسلامی  جمهوری  شأن  در  مردم 
رفع نارسایی ها باید تلاش کرده و با بخش خصوصی همکاری 

بیشتری داشته باشد.
نشست  دهمین  در  حسن زاده  صمد  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
وضعیت  کرد:  اظهار  ایران  اتاق  نمایندگان  هیأت  دهم  دوره 
ایران  اسلامی  جمهوری  شأن  در  مردم  معیشت  و  اقتصادی 
نیست و دولت برای رفع نارسایی ها باید تلاش کرده و با بخش 
خصوصی همکاری بیشتری داشته باشد و از تجربیات فعالان 

اقتصادی بهره ببرد.
رئیس اتاق بازرگانی ایران اظهار کرد: در حال حاضر مسئولان 
آمادگی حل مسائل را داشته و همچنین آماده هستند از نظرات 
سعی  کنند.  استفاده  کارشناسی  و  علمی  نظرات  ویژه  به  شما 
هیأت رئیسه اتاق ایران نیز این است که در فضایی شفاف و 
برنامه محور حرکت و برای پیشرفت و توسعه اقتصادی کشور 

تلاش کنند.
دولت  بدنه  در  آمادگی  این  معتقدیم  هرچند  کرد:  تاکید  وی 
نیز وجود دارد و زمینه برای یک همکاری سازنده بین بخش 

تصمیم گیر کشور و اتاق ایران وجود دارد.
در ادامه محمدرضا بهرامن، نایب رئیس اتاق ایران از برگزاری 
نشست مشترک هیأت رئیسه اتاق ایران با رئیس دیوان عدالت 
بازرگانی خبر داد و  تولید و  اداری برای طرح مشکلات حوزه 
گفت: بعد از صحبت هایی که در این نشست صورت گرفت به 
این توافق رسیدیم که نمایندگانی از هر دو طرف معرفی شوند 
و درباره مسائل روز اقتصادی اقدامات کارشناسی لازم را انجام 
دهند تا در مسیر توسعه و حذف چالش های پیش روی اقتصاد، 
قدم برداریم. همچنین مقرر شد بعد از شناسایی چالشی در برابر 
تولید و تجارت کشور، تا زمانی که راهکاری پیدا شود، دستورات 

موقتی از طرف دیوان داده شود تا بار مشکلات کاهش یابد.
ایران  اتاق  بهرامن اضافه کرد: همچنین نشست هیأت رئیسه 
با  تیمی  تا  شده  مقرر  و  برگزار  ملی  توسعه  رئیس صندوق  با 
حضور نمایندگان هر دو طرف با هدف پیشبرد اهداف مشترک 

شکل بگیرد.
وی خطاب به نمایندگان منتخب مجلس هم گفت: اتاق ایران 
به عنوان مشاور سه قوه خواستار همکاری منظم و بی دریغ با 
مجلس برای هم افزایی میان فعالان اقتصادی و قوه مقننه در 

مسیر رشد و تعالی اقتصادی کشور است.
نایب رئیس اتاق ایران در ادامه تصریح کرد: برای بهبود وضعیت 
معیشتی مردم، کاهش فقر و در کل بهبود وضعیت اقتصادی 
و  است  و صادرات کشور  تولید  توان  افزایش  راه،  تنها  کشور، 
تولیدی  بنگاه های  کشورها،  همه  در  صادرات  و  تولید  قلب 
هستند که در بخش های صنعت، معدن، کشاورزی و خدمات 

فعالیت می کنند.
بالقوه، ظرفیت تولیدی  ایران به صورت  اقتصاد  بهرامن گفت: 
حدود 1000 میلیارد دلار در بازه زمانی میان مدت را دارد؛ اما 
در  می شود.  استفاده  ظرفیت  این  سوم  یک  از  حداکثر  فقط 
برای  خود  پیشنهادهای  تا  دارد  آمادگی  ایران  اتاق  راستا  این 
نمایندگان  اختیار  در  را  بالقوه کشور  کارگیری ظرفیت های  به 

مجلس قرار دهد.
وی اضافه کرد: متأسفانه غلبه رویکرد تقنینی به جای رویکرد 
نظارتی در مجلس موجب شده با انباشتی از مفاد قانونی روبه رو 
شویم که به ویژه به دلیل عدم انجام فرایند تدوین و تنقیح، نه 
تنها به حل مسائل جاری کمکی نکرده است، بلکه به افزایش 

بار قوانین و مقررات و تورم قوانین انجامیده است.
ایران  اتاق  پژوهش های  مرکز  گفت:  ایران  اتاق  نایب رئیس 
است  داده  انجام   1402 سال  شعار  تحقق  از  دقیقی  ارزیابی 
ارسال  نمایندگان  هیأت  اعضای  و  کشور  مسؤولان  برای  که 
خواهد شد. طبق نتایج حاصل شده از این بررسی، درباره مهار 
رشد  کنترل  برای  بانکی  ترازنامه شبکه  کنترل  تورم، سیاست 
نقدینگی، در عمل فشار مهار تورم را به دوش بخش خصوصی 
گذاشت. بنابراین از دولت تقاضا داریم در راستای کنترل تورم، 

منشأ اصلی و اثرگذار بر رشد قیمت ها را جست و جو کند.
وی افزود: به رغم مشکلات ایجاد شده برای بخش خصوصی، 
نرخ تورم متوسط از بهمن سال گذشته تا پایان بهمن 1402 
به 42.۵ درصد رسیده است که نشان از عدم کاهش محسوس 
تورم نسبت به سال قبل دارد. همچنین درباره رشد تولید نیز، 
نفت  بدون  اقتصادی  رشد  نرخ  آمار،  مرکز  گزارش  اساس  بر 
رشد  بررسی  است.  بوده  درصد   2.۵ به   1402 پاییز  فصل  در 
اقتصادی بخش های مختلف نیز حاکی از آن است که در پاییز 
رشد  با  نفت(  )بدون  معادن  و  صنایع  بخش  متأسفانه   ،1402
منفی 1.2 درصد و بخش کشاورزی با رشد منفی یک درصد 

مواجه بوده اند.

رییس اتاق بازرگانی ایران :

وضعیت فعلی اقتصاد و معیشت در شان مردم نیست
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معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری البرز بر الزام شهرک 
های صنعتی استان به علمیاتی کردن برنامه های سازگاری 
با کم آبی خبر داد و گفت: طی سالهای گذشته برنامه های 
شرب،  بخش  چهار  در  البرز  استان  آبی  کم  با  سازگاری 
کشاورزی، صنعت و فضای سبز تدوین و ابلاغ شده که باید 

از سوی بخش های مختلف بویژه شهرک های صنعتی استان 
مورد توجه قرار گیرد.

احمد افضلی، معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری البرز، در 
جلسه شورای حفاظت از منابع آب استان که با حضور اعضا در 
سالن جلسات شهدای دولت استانداری برگزار شد، اظهار کرد: 

های  همچنین شهرک  و  تجارت  و  معدن  کل صنعت،  اداره 
صنعتی استان در این حوزه با عقب افتادگی در اجرای برنامه 
های ابلاغی مواجه هستند که باید به جد در دستور کار قرار 
گرفته و گزارش اقدامات صورت گرفته را به معاونت عمران 

استانداری ارسال کنند.
وی افزود: همانگونه که در جلسات گذشته نیز مورد تاکید قرار 
گرفته است استان البرز به دلیل محدودیت منابع آبی با مسائل 
و مشکلات متعددی مواجه است که از آن جمله می توان به 
برداشت های غیر مجاز از چاه های کشاورزی اشاره کرد که 
در حریم چاه های فنی آب شرب قرار گرفته و موجب تشدید 

تنش بحران آبی می شود.
افضلی خاطر نشان کرد: در این راستا اداره کل جهاد کشاورزی 
استان باید بر اساس قوانین موجود نسبت به پلمب چاههای 
الزام شهرداری های شهرهای  اقدام کند.گفتنی است  مذکور 
استان مبنی بر استفاده از پساب تخصیص یافته از تصفیه خانه 
ها به منظور آبیاری فضاهای سبز شهری از دیگر مواردی بود 
اجرای  بر  البرز  استانداری  امور عمرانی  معاون هماهنگی  که 

آن تاکید کرد.

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری البرز :

شهرک های صنعتی البرز برنامه های سازگاری 
با کم آبی را عملیاتی کنند

معاون توسعه مدیریت و منابع استانداری البرز :

جذب ۱۲۰ نفر نیروی انسانی برای 
دستگاههای اجرایی البرز

رئیس کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس شورای اسلامی :

مجلس به دنبال پرداخت حقوق و بیمه 
کامل به معلمان غیرانتفاعی است

معاون توسعه مدیریت و منابع استانداری البرز از جذب 120 نفر نیروی انسانی برای 
دستگاههای اجرایی استان در قالب طرح شهید زین الدین خبر داد.

الدین در سایت   کاوه حدادپور افزود: اکنون ثبت نام آزمون استخدامی شهید زین 
جهاد دانشگاهی کشور به نشانی page/6۵/https://hrtc.ir/exam/ آغاز شده 

و تا 2۹ اسفند جاری ادامه دارد .
وی بیان کرد : دفترچه آزمون مذکور در آدرس فوق بارگذاری شده و سهمیه آزمون 
یاد شده در هفت دستگاه اجرایی استان البرز و به تعداد ۹6 نفر سهمیه استخدامی 

پنج برابر ظرفیت است.
حدادپور یادآورشد: این دستگاه ها شامل اداره کل صمت، سازمان جهاد کشاورزی 
،اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری، اداره کل میراث فرهنگی و گردشگری ، سازمان 
مدیریت و برنامه ریزی، اداره کل راه و شهرسازی و اداره کل محیط زیست استان 

البرز هستند.
حدادپور بیان کرد: آزمون مذکور فراگیر بوده و عموم مردم )واجدین شرایط عمومی و 

اختصاصی( و همچنین کارمندان قراردادی نیز می توانند شرکت کنند.
وی ادامه داد: سهمیه قبولی آزمون استخدامی در آزمون کتبی )40 درصد( و مصاحبه 
های اختصاصی علمی و شغلی،گزینش )60 درصد( است و قبول شدگان آزمون کتبی 
بصورت پنج برابر ظرفیت معرفی و نتیجه نهایی در بخش 60 درصد تعیین می شود.

رئیس کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس شورای اسلامی گفت: ما در کشور 210 هزار معلم 
شاغل در مدارس غیردولتی داریم که مجلس شورای اسلامی به دنبال پرداخت حقوق و بیمه کامل 

آنها است لذا در تلاش هستیم تا اصلاحات در طرح مدارس غیردولتی به این سمت حرکت کند.
نگهبان  شورای  ایرادات  بررسی  جریان  در  و  اسلامی  شورای  مجلس  جلسه  در  منادی  علیرضا   
درباره طرح اصلاح موادی از قانون تأسیس و اداره مدارس و مراکز آموزشی و پرورشی غیردولتی 
گفت: مجلس تصویب کرده بود که ساعت تدریس معلمان ابتدایی در مدارس غیردولتی در طول 
هفته 2۵ ساعت، مدارس متوسطه ۳0 ساعت و مدیران و معاونان ۳6 ساعت باشد که هیات عالی 
نظارت مجمع تشخیص ایراد گرفت مبنی بر این که با این میزان ساعت مشکلی برای مدارس به 

وجود می آید.
وی با بیان این که 210 هزار معلم در مدارس غیردولتی داریم، گفت: ایراد مجمع این بود که اگر 
قرار باشد معلم ابتدایی 2۵ ساعت تدریس کند مدرسه مجبور است برای 6 ساعت فوق  برنامه از 
رفع  برای  آموزش  لذا کمیسیون  باعث تحمیل هزینه می شود  این  استفاده کند که  دیگری  معلم 
را  را ۳1 ساعت و متوسطه  ابتدایی غیرانتفاعی در هفته  تدریس معلمان  ایراد میزان ساعات  این 

۳2 ساعت تعیین کرد.
منادی ادامه داد: اکثر مدارس غیردولتی برای معلمان به جای ۳0 روز 1۵ روز بیمه رد می کنند که با 
این مصوبه معلمان می توانند حقوق و بیمه کامل در یک ماه بگیرند یعنی به آنها حداقل حقوق 10 

میلیون تومان پرداخت می شود ما به دنبال حمایت از معلمان غیرانتفاعی هستیم.
وی گفت که بحث دیگر، معلمان خرید خدمات است که تعداد آنها به 22 هزار نفر در کشور می رسد 
انتظار می رود بعد از عید با آنها قرارداد کارمعین بسته شود تا مشکل آنها حل شده همچنین وضعیت 

معلمان حق التدریسی هم مورد توجه قرار گیرد.

در ایام ماه مبارک رمضان؛

مدارس می توانند با یک ساعت تاخیر
 باز شوند

اعلام  ای  اطلاعیه  در  رمضان  در  مدارس  کار  به  آغاز  ساعت  درباره  پرورش  و  آموزش 
با  مدرسه  کار  به شروع ساعت  نسبت  اقتضای شرایط  به  مدارس می توانند  کرد:مدیران 

یک ساعت تأخیر اقدام کنند.
به گزارش خبرگزاری مهر، وزارت آموزش و پرورش در خصوص اجرای آموزش در ایام ماه 

مبارک رمضان و توصیه های مدیریتی اطلاعیه ای صادر کرد.
در این اطلاعیه آمده است: با توجه به حلول ماه مبارک رمضان در دهه آخر اسفند ماه 
سال جاری و تقارن آن با آغاز بهار طبیعت و تعطیلات نوروز و با عنایت به ضرورت رعایت 
حال دانش آموزان روزه دار و بهره مندی بیشتر معنوی در این ماه پر خیر و برکت بویژه در 
ساعات فعالیت مدارس، ضرورت می داند به مدیران ادارات کل آموزش و پرورش استان ها، 

مناطق و مدارس مواردی را توصیه کند.
شایسته است مدیران با استفاده از ظرفیت مشورت و مشارکت شورای معلمان و انجمن 
اولیا و مربیان و با تصویب شورای مدرسه، نسبت به هماهنگی و اجرای هرچه مطلوب تر 

تصمیمات اتخاذ شده، در این ایام اقدام کنند.
با توجه به شرایط جسمانی دانش آموزان روزه دار و ضرورت زمینه سازی برای استفاده 
مدرسه،  است طی مصوبه شورای  ماه، شایسته  این  معنوی  و  عبادی  برکات  از  مطلوب 
معلمان از اجرای هرگونه آزمون مؤثر در ارزشیابی تحصیلی و کلاسی دانش آموزان در 

این ماه مبارک خودداری کنند.
ارائه تکالیف و کار در منزل به دانش آموزان را محدود و درس تربیت بدنی، با ورزش های 

سبک اجرا شود.
نوع  جغرافیایی،  موقعیت  شرعی،  )اوقات  شرایط  اقتضای  به  می توانند  مدارس  مدیران 
مدرسه و... ( با توجه به نظرات معلمان، دانش آموزان و اولیای ایشان، ضمن اجرای کامل 
برنامه درسی و رعایت ساعات مصوب آموزشی هر دوره، نسبت به شروع ساعت کار مدرسه 

با یک ساعت تأخیر اقدام کنند.
برگزاری برنامه های مذهبی، تربیتی و امیدآفرین با مشارکت معلمان، دانش آموزان و اولیا 
نظیر اجرای نمازهای جماعت در مدرسه، برگزاری مراسم ادعیه و سخنرانی بویژه مراسم 
شب های قدر و احیا و سایر برنامه های فرهنگی و تربیتی از جمله نکات مورد نظر است که 

برنامه ریزی و اجرای آن به مدیران نیز تاکید می شود.
و  تنظیم  بگونه ای  ماه،  این  برای  مدرسه  بینی شده شورای  پیش  برنامه های  است  امید 
اجرا شود که ضمن تشویق اعتقادی دانش آموزان به روزه داری و تشویق آنان به حفظ 
و رعایت شئونات دینی و مذهبی، زمینه های توسعه و درک فرهنگ اسلامی و حب نبی 
مکرم اسلام حضرت محمد )ص( و ائمه اطهار )ع( و دستورات ایشان را بیش از پیش در 
میان معلمان و دانش آموزان فراهم کنند و به یقین نقش مدیران مدارس در تحقق این 

امر مهم، بسیار اساسی و مؤثر است.

مدیر کل امور اجتماعی و فرهنگی استانداری البرز :

اولین فراخوان نوآوری اجتماعی در استان البرز 
تمدید شد

مدیر کل امور اجتماعی و فرهنگی استانداری البرز از تمدید زمان اولین فراخوان ایده های 
نوآورانه اجتماعی تا 2۵ اسفند ماه جاری در استان خبر داد.

نوآورانه  و  برتر  های  ایده  از  حمایت  رویداد  رویکردهای  افزود:  کاظمینی  محمدجواد 
شهروندان و افراد حقیقی و حقوقی در توسعه محلات استان البرز است.

وی بیان کرد: این رویکرد ها شامل توسعه اجتماعی و فرهنگی محلات، کاهش، کنترل 
و پیشگیری از آسیب های اجتماعی، ارتقاء سلامت و نشاط اجتماعی در محلات، ارتقای 
هویت فرهنگی مبتنی بر ارزش های اسلامی ایرانی، توانمند سازی و ارتقای الگوپذیری 
فرهنگی مبتنی بر ارزش های دینی در کودک و نوجوان، بستر سازی فرهنگی اجتماعی 

در حوزه جمعیت و خانواده هستند.
کاظمینی افزود: مهلت ارسال اثر تا 2۵ اسفند است و به آثار برگزیده این  رویداد جوایز 

نفیسی اهدا و برای اجرا مورد حمایت مالی قرار خواهند گرفت.

رییس سازمان غذاودارو :

غنی سازی آرد با ویتامین دی به زودی آغاز می شود
به عنوان قوت غالب  نان  اینکه  بیان  با  رییس سازمان غذاودارو 
مردم است و برای تامین کمبود املاح و ویتامین ها غنی سازی آن 
در دستور کار قرار دارد، از توسعه تولید نان کامل به روش صنعتی 

در کشور خبر داد.
امنیت  اینکه  بیان  با  دکتر سید حیدر محمدی  ایسنا،  به گزارش 
غذایی در تمامی کشورها در کنار امنیت ملی مورد اهمیت است، 
اظهار کرد: امنیت غذایی در دو سطح ایمنی و تامین مطرح است 
و رئیس جمهوری در شورای عالی سلامت و امنیت غذایی نسبت 

به تامین غذای کافی و سالم تاکید کرد.
وی با اشاره به اهمیت نان در سبد غذایی کشور گفت: در سال 
میلیارد  هزار   160 حدود  گندم  به  یافته  تخصیص  اعتبار   1402
تومان است که چند برابر اعتبارات سایر حوزه هاست و این نشان 

از اهتمام به این محصول دارد.

معاون وزیر بهداشت با بیان اینکه میزان مصرف نان در کشور ما 
ایرانی به  ۳7 درصد بیشتر از کشورهای منطقه است، افزود: هر 
صورت میانگین ۳00 گرم نان در روز مصرف می کند که می تواند 
ویتامین ها  و  املاح  پروتئین،  انرژی،  تامین  برای  مناسبی  بستر 

باشد.
افتتاح خط تولید نان کامل صنعتی)تافتون(  با اشاره به  محمدی 
روش  به  کامل  آرد  از  که  نانی  گفت:  اهواز  در  بار  اولین  برای 
بهداشت  وزارت  تایید  مورد  فنی  مسئولان  نظر  زیر  بهداشتی 
که  چرا  نیست  کامل  نان  قطعاً  اما  است  سالمی  نان  باشد، 
گروه  و  فسفر  روی،  کلسیم،  آهن،  جمله  از  شاخص هایی  باید 

ویتامین های بی را داشته باشد تا نان کامل محسوب شود.
تا   12 آرد  در حال حاضر  کرد:  تاکید  دارو  و  غذا  سازمان  رییس 
2۸ درصد سبوس گیری می  شود و کمترین سبوس گیری مربوط 

به نان سنگک است. ۳70 تولیدکننده آرد در کشور داریم که 2۵ 
درصد از آن ها آرد کامل را تولید می کنند.

روش  به  کامل  سنتی  نان  تولید  واحد  اولین  اخیرا  وی  گفته  به 
صنعتی افتتاح شده است و به زودی در کشور توسعه پیدا می کند. 
حداقل  ها  استان  تمامی  در  دارو  و  غذا  سازمان  برنامه  براساس 
یک یا دو واحد تولید آرد کامل فعالیت دارند و در صورت استقبال 

نانوایان، این آرد در اختیار آن ها قرار می گیرد.
به نقل از سازمان غذا و دارو، وی در پایان با اشاره به اجرای غنی  
سازی لبنیات با ویتامین دی گفت: غنی سازی آرد با اسید فولیک 
از مدت ها پیش اجرایی شده و در ارتقای سلامت جامعه موثر بوده 
را  تری  بزرگ   نان جامعه هدف  اینکه مصرف  به  توجه  با  است. 
دارد، طرح غنی سازی نان با ویتامین دی در مراحل نهایی است و 

به زودی آغاز می شود.

رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج :

فضاسازی معنوی ماه مبارک رمضان در سطح 
شهرکرج

رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج از فضاسازی شهر 
کرج برای استقبال از ماه مبارک رمضان خبر داد.

علیرضا عاقلی  بیان کرد: مجموعه طرح های گرافیکی استقبال از ماه مبارک رمضان 
در شهر کرج نصب می شود.

وی افزود: به منظور ایجاد فضای معنوی در شهر کرج و آمادگی مردم برای ورود 
به ماه مبارک رمضان، طراحی و نصب الِمان های مرتبط در نقاط پرتردد شهر انجام 

شده است.
رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج با بیان اینکه تداخل 
ماه رمضان و نوروز نیاز به فضای سازی متفاوت و ویژه ای در شهر دارد، اظهار داشت: 
این سازمان با تلاشی دو چندان در گل کاری معابر و بولوارها، گسترده و پهن کردن 
شهری  جداره های  پاکسازی  و  رنگ آمیزی  و  میادین  در  رنگین  گل های  از  فرشی 
همه تلاش خود را به کار بسته تا شهر علاوه بر استقبال از نوروز، فضای معنوی ماه 

رمضان هم به خود بگیرد.
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فرمانده انتظامی استان البرز از اجرای طرح پایش ترافیکی نوروزی 
پلیس خبر داد و گفت: ۹0 تیم پلیس راه و امدادگران هلال احمر، 

راهداری و اورژانس راهی محورهای مواصلاتی استان می شوند.
سردار حمید هداوند در مراسم آغاز رزمایش نوروزی پلیس راه البرز 
که در ستاد فرماندهی انتظامی استان برگزار شد، گفت: در راستای 
اجرای این طرح ۹0 تیم ثابت و سیار، نامحسوس و پیاده پلیس راه 
تمرین  از  پس  البرز  اورژانس  و  راهداری  احمر،  امدادگران هلال  و 
ارتباطی  آمادگی به منظور خدمت رسانی به مردم راهی محورهای 
و  البرز  استان  راه  پلیس  باش  آماده  به  اشاره  با  استان می شوند.وی 
ایام  در  روزی  شبانه  به صورت  نامحسوس  و  محسوس  گشت های 
نوروز بیان کرد: طول محورهای مواصلاتی به البرز یک هزار و ۵00 
کیلومتر بوده و با توجه به اینکه 1۸ درصد ترافیک کل کشور مربوط 
این استان است، مأموریت پلیس و سایر دستگاه های مرتبط در  به 

ایجاد نظم ترافیکی در این استان بسیار حائز اهمیت شده است.
فرمانده انتظامی استان البرز با اشاره به اینکه هدف اصلی ما کاهش 
تلفات رانندگی است تا در ایام نوروز به مسافران آسیبی وارد نشود. 
در طول 11 ماه سال جاری، شاهد کاهش فوتی های تصادفات استان 
به تعداد 4۸ نفر، کاهش تصادفات جرحی به تعداد ۳۵ نفر و کاهش 

تصادفات خسارتی به میزان 2 هزار و 40۵ فقره بوده ایم.
سردار هداوند با اشاره به 12 میلیون و 600 هزار تردد در استان البرز 
خدمات  کرد:  بیان  تصادفات  آمار  کاهش  و  گذشته  سال  یک  طی 
رسانی بهتر به مسافران و هموطنان مستلزم همکاری همه دستگاه ها 
بدون  و  خوب  نوروز  همه  همراهی  با  امیدواریم  که  است  پلیس  با 

حادثه ای را پشت سر بگذاریم. 

آغاز اجرای طرح پابند الکترونیکی مجرمان در البرز
فرمانده انتظامی البرز از آغاز اجرای طرح پابند الکترونیکی مجرمان 

برای ارتقای امنیت اجتماعی در این استان خبر داد.

 

سردار حمید هداوند در حاشیه آغاز این طرح به خبرنگاران گفت: به 
دستور فرمانده انتظامی کشور اجرای طرح کنترل مجرمان سابقه دار از 

طریق پابند الکترونیک در 2 استان البرز و تهران آغاز شد.
فقره  چهار  بالای  سوابق  دارای  سارقان  ویژه  طرح  این  افزود  وی 
قرار  پلیس  کنترل  تحت  افراد  این  طریق  این  از  که  بوده  سرقت 

می گیرند.
اقدامات  از  البرز اضافه کرد: این طرح یکی  انتظامی استان  فرمانده 
نوین پلیسی در راستای کنترل سارقان حرفه ای برای ارتقای امنیت 

اجتماعی شهروندان است.
وی بیان کرد: در ابتدای این طرح در استان البرز تعدادی از سارقان 
نصب  الکترونیک  پابند  آنها  به  امروز  و  شده  شناسایی  را  سابقه دار 

می کنیم.

وی بیان کرد: متهمان برای پیشگیری از تکرار جرم پس از ازخروج 
از زندان پابند می زنند و تردد آنها به سه قسمت محل سکونت، محل 
به  و سفر  برای مرخصی  و  بندی می شود  بلوک  استان  و کل  کار 

استانی دیگر باید به اداره آگاهی استان اطلاع دهند.
هداوند با بیان اینکه این افراد در صورت عدم ارتکاب جرم طی سه 
سال آتی با دستور مقام قضایی پابند الکترونیک آنها برداشته می شود، 
خاطرنشان کرد: بدون شک اجرای این طرح باعث کاهش سرقت در 

سطح استان البرز خواهد شد.
وی یادآور شد: بخش قابل توجهی از سرقت های به وقوع پیوسته در 
استان به دلیل سهل انگاری مالباختگان است و نیاز است همگام به 
پلیس شهروندان نیز با رعایت نکات پیشگیری از سرقت در ناکامی 

سارقان و ارتقا امنیت شهر نقش خود را ایفا کنند.

فرمانده انتظامی البرز:

طرح پایش ترافیکی نوروزی پلیس در البرز
 اجرا می شود

معاون قوه قضاییه اعلام کرد؛

بازداشت حدود ۶۰ نفر به دلیل درگیری های مسلحانه 
و اقدامات ضدامنیتی در روز برگزاری انتخابات

برگزاری  روز  در  گفت:  قضاییه  قوه  جرم  وقوع  از  پیشگیری  و  اجتماعی  معاون   
انتخابات هزار و 2۵4 دستگیری در سراسر کشور به واسطه تخلفات انتخاباتی اتفاق 
افتاد؛ هزار و 200 نفر از این دستگیرشدگان، همان روز با دریافت تعهد و وثیقه آزاد 
و سایر  درگیری های مسلحانه، کشف سلاح  دلیل  به  نیز  نفر  از 60  و کمتر  شدند 

اقدامات ضدامنیتی که داشتند، در بازداشت به سر می برند. 
عملکرد  از  گزارشی  ارائه  به  قضاییه  قوه  عالی  شورای  نشست  در  جهانگیر  اصغر 
ستادهای  افزود:  و  پرداخت  انتخاباتی  تخلفات  و  جرایم  از  پیشگیری  ستادهای 
در سه سطح  جاری  سال  ماه  شهریور  از  انتخاباتی  تخلفات  و  جرایم  از  پیشگیری 
ملی، استانی و شهرستانی، کار خود را آغاز کردند؛ در هفت جلسه ستاد مرکزی که 
به ریاست دادستان کل کشور برگزار شد که ۵۸ مصوبه به تصویب رسید؛ 16۵ جلسه 
ستادهای استانی بیش از هزار و 100 مصوبه داشت و در نهایت در هزار و 12 جلسه 

ستادهای شهرستانی، بیش از چهار هزار و ۵00 مصوبه به تصویب رسید.
وی با اشاره به صدور پنج دستورالعمل از ناحیه دادستان کل کشور در ستاد مرکزی 
جرایم  شناسایی  »دستورالعمل  گفت:  انتخاباتی  تخلفات  و  جرایم  از  پیشگیری 
و  پیشگیری  در  مؤثری  نقش  انتخابات«  از  بعد  و  قبل، حین  انتخاباتی،  تخلفات  و 

جلوگیری از تخلفات انتخاباتی داشت.
معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم قوه قضاییه افزود: در ماه های گذشته بیش 
دریافت  انتخاباتی  تخلفات  و  جرایم  از  پیشگیری  به ستادهای  گزارش  هزار  از 2۵ 
و  استانی  مرکزی،  ستادهای  توسط  شبانه روزی  صورت  به  گزارش ها  این  که  شد 
برای  تعداد، 46۸ گزارش  این  از  نهایت  شهرستانی مورد بررسی قرار گرفتند و در 
بررسی تکمیلی به دادگستری ها ارسال شدند؛ تا امروز 20 کیفرخواست در این زمینه 
صادر شده  که عمدتاً مربوط به تخلفات ستادها و طرفداران داوطلبان انتخاباتی بوده 

است.
جهانگیر افزود: در این دوره، بیش از 4۸ محتوای پیامکی برای 2۵0 هزار سرشماره 
هدفمند، خاص و مدیریت شده ارسال شد که ارسال این پیامک ها از بسیاری از جرایم 

و تخلفات، جلوگیری کرد.
وی اضافه کرد: یک ماه قبل از برگزاری انتخابات، 1۹۳ جرم انتخاباتی در فضای 
مجازی شناسایی و در این راستا 2۹ نفر احضار شدند؛ این افراد پس از اخذ تعهد، 
محتوای مجرمانه منتشرشده را حذف کردند و بقیه افراد نیز با تذکرات تلفنی صورت 

گرفته، محتواهای مجرمانه منتشرشده با موضوع انتخابات را حذف کردند.
با وجود همه  از وقوع جرم قوه قضائیه اظهار داشت:  معاون اجتماعی و پیشگیری 
اقدامات صورت گرفته و تمهیدات اتخاذ شده، در روز برگزاری انتخابات هزار و 2۵4 
دستگیری در سراسر کشور به واسطه تخلفات انتخاباتی اتفاق افتاد؛ هزار و 200 نفر 
از این دستگیرشدگان، همان روز با اخذ تعهد و وثیقه و با پیگیری دادستان ها آزاد 
و سایر  درگیری های مسلحانه، کشف سلاح  دلیل  به  نیز  نفر  از 60  و کمتر  شدند 

اقدامات ضدامنیتی که داشتند، در بازداشت به سر می برند.

فرمانده فراجا :

پابند الکترونیک برپای ۱۰۰۰ سارق سابقه دار
فرمانده فراجا از اجرای طرح پایش الکترونیکی مجرمان سابقه دار و حرفه ای در ۳ استان 
کشور خبر داد و گفت که اجرای این طرح کاهش چشمگیری در وقوعات سرقت خواهد 

داشت.
 سردار احمدرضا رادان در مراسم آغاز طرح هوشمند کنترل مجرمین سابقه دار که در مقر 
پلیس آگاهی تهران بزرگ به اجرا درآمد، گفت: موضوع و به عبارتی پدیده سرقت از جمله 
مواردی است که جزو دغدغه های اصلی مردم، مسئولان و پلیس است. به همین دلیل 
نیز همواره طرح های مختلفی برای مقابله با سرقت از سوی پلیس انجام شده که در زمان 
خودش اقدامات مناسب و خوبی بوده است، اما ما معتقدیم که باید اقدامات به روز شده و 

از ترفندهای جدید استفاده کنیم.
جزو  سرقت   موضوع  فراجا  فرماندهی  در  مسئولیت  شروع  زمان  از  اینکه  بیان  با  وی 
مهم ترین دغدغه های پلیس بوده است، گفت: امروز برابر آمارها هزاران سارق حرفه ای 
اما همچنان دست به سرقت می زنند، به همین دلیل  داریم که حبس خود را گذراندند، 
نیز ما تصمیم به اجرای طرح کنترل سارقان حرفه ای و سابقه دار گرفتیم. این ها در واقع 
افرادی بودند که چندین بار دستگیر شده بودند، اما متنبه نشده و دوباره دست به اقدامات 

مجرمانه زدند.
فرمانده فراجا با بیان اینکه راه اندازی قرارگاه مقابله با سرقت، افزایش گشت های پلیس 
آگاهی و ... از جمله اقدامات برای کنترل و کاهش سرقت در کشور بود، گفت: در نتیجه 
نهایت  در  شدیم،  مواجه  سرقت  درصدی   1۹ افزایش  با  که  درحالی  نیز  اقدامات  همین 
درصدی   22 کاهش  شاهد  دیگر  عبارتی  به  هستیم  سرقت  درصدی  سه  کاهش  شاهد 

سرقت هستیم.
رادان با بیان اینکه درگیری با سارقین زیاد شد و در برخی مواقع سارقان اقدام به خودزنی 
ادامه  برای فرار از دست ماموران نیز کرده بودند، گفت: در این شرایط لازم بود که در 
طرح های کنترل سرقت، طرح جدیدی را اجرا کنیم که در نهایت پس از جلسات مختلف 
با قوه قضائیه و ... پلیس طرحی را به قوه قضائیه پیشنهاد داد که امکان کنترل سارقان 
و  کنترل هوشمند سارقان حرفه ای  به طرح  نیز  نهایت  در  و  باشد  داشته  وجود  پُرسابقه 

سابقه دار رسیدیم.
وی با بیان اینکه رئیس قوه قضائیه با اجرای این طرح موافقت کرد، گفت: امروز این طرح 
در تهران بزرگ، استان البرز و غرب استن تهران به اجرا درآمد و قرار است تا سارقانی که 

تا چهار فقره محکومیت دارند در این طرح مورد نظارت قرار بگیرند.
رادان با بیان اینکه این پابندهای الکترونیک توسط متخصصین ایرانی تولید شده و مورد 
آزمایش قرار گرفته است، گفت: در مرحله اول اجرای طرح 1000 سارق پابند می گیرند 
و تا پایان سال 1100 سارق با پابند کنترل می شوند و بعد از آن نیز باید تعداد پابندها به 
پنج هزار مورد برسد.  با نصب این پابندها باید پایش به صورت دقیق انجام شود و در این 

خصوص  وظیفه کلانتری و آگاهی کاملًا معلوم شده است.

مدیرکل راهداری البرز خبر داد :

 ۵۰ کیلومتر از محور محور ماهدشت - اشتهارد اصلاح شیب شیروانی شده است

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان البرز از اجرای طرح 
از 24  این استان خبر داد و گفت: این طرح  نوروزی راهداری در 

اسفند ماه آغاز می شود.
ترافیکی   - انتظامی  رزمایش طرح  آغاز  مراسم  در  زندی فر  علی   
نوروز 140۳ البرز با اشاره کاهش آمار تصادفات استان طی سه سال 

گذشته گفت: راهداری البرز برای ارتقای ایمنی راه های استان در 
طول سال اقدامات متعددی انجام می دهد که حذف نقاط حادثه خیز 

یکی از آنهاست.
به  اشاره  با  البرز  استان  نقل جاده ای  و  و حمل  راهداری  مدیرکل 
اینکه کاهش آمار تصادفات جاده ای و ارتقای ایمنی راه ها همیشه 
نیازمند صرف بودجه های کلان نیست، اضافه کرد: گاهی با اصلاح 
یک نقطه یا اجرای یک پروژه کم هزینه می توان امنیت یک محور 

را افزایش داد.
زندی فر بیان کرد: به عنوان مثال در محور ماهدشت - اشتهارد 
برای مدتی آمار واژگونی وسایل نقلیه افزایش پیدا کرده بود که با 
بررسی های انجام شده و با نظر پلیس راه اجرای پروژه اصلاح شیب 

شیروانی را در نقاط مورد نیاز این محور در دستور کار قرار دادیم.
محور  این  از  کیلومتر   ۵0 حاضر  حال  در  اینکه  به  اشاره  با  وی 
اصلاح شیب شیروانی شده است، افزود: با اجرای این پروژه درصد 

کرده  پیدا  کاهش  توجهی  قابل  میزان  به  جاده  این  در  تصادفات 
آزادراه  نقطه  در چهار  ایمن سازی  پروژه  اجرای  با  است. همچنین 
کرج - قزوین آمار تصادفات عابران پیاده را در این محور کاهش 
راهداری و حمل  اداره کل  نوروزی  اجرای طرح  از  فر  دادیم.زندی 
و نقل جاده ای البرز خبر داد و گفت: این طرح همزمان با سراسر 
 ۸0 حاضر  حال  در  و  می شود  آغاز  استان  در  اسفند   24 از  کشور 
اکیپ راهداری و پیمانکاری مشغول پاکسازی، خط کشی، اصلاح 

گاردریل و نیوجرسی و سیستم روشنایی نقاط حادثه خیز هستند.
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان البرز گفت: پروژه 
بهمن  اواسط  از  نوروزی  تعطیلات  برای  البرز  راه های  ایمن سازی 
نوروزی،  راهداری  برای  آمادگی  کنار  در  و  شده  آغاز  جاری  سال 
پابرجاست و 11 راهدارخانه به همراه  نیز  طرح راهداری زمستانی 
جاده ای  کاربران  به  خدمت رسانی  آماده  ماشین آلات  و  تجهیزات 

هستند.

سیستم مدیریت یکپارچه / کد ۱۰/43/۰۲/ف

آگهي تجدید مناقصه عمومي یک مرحله اي )شماره ۲۶۱/ گ ج/۱4۰۲(

شناسه آگهی :۱6۸۱۱۴2

شرکت آب و فاضلاب استان البرز در نظر دارد 1500 متر لوله فولادی )مانيسمان( و 250 عدد بوشن مربوطه در سايز 4 اينچ از محل منابع 
داخلي شرکت را از طريق مناقصه عمومي از منــاقصـه گران واجد شرايط خريداري نمايد. 

کليه مراحل برگزاري مناقصه از دريافت اسناد مناقصه تا ارائه پيشنهاد مناقصه گران و بازگشايي پاکت ها از طريق درگاه سامانه تدارکات 
الکترونيکي دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir با شماره فراخوان 2002005186000261 انجام خواهد شد و لازم است مناقصه 
گران در صورت عدم عضويت قبلي, مراحل ثبت نام در سايت مذکور و دريافت گواهي امضاي الکترونيکي را جهت شرکت در مناقصه محقق 

سازند.
مدت تحويل کالا:  از تاريخ انعقاد قــرارداد به مدت 30 )سی( روز تعيين مي گردد.

مبلغ و نوع تضمين شرکت در مناقصه 807,500,000 ريال به صورت واريز نقدي به حساب شرکت, چک بانکي تضمين شده, ضمانتنامه بانکي و 
يا مطالبات قطعي تائيد و بلوکه شده نزد شرکت آب و فاضلاب استان البرز مي باشد. 

مهلت تحويل اسناد مناقصه: مناقصه گران علاوه بر بارگذاري فايلهاي PDF تا ساعت 19 روز شنبه مورخ 1403/02/01, موظف به ارائه تضمين 
شرکت در مناقصه در پاکت لاک و مهر شده تا ساعت 16 همان روز به دبيرخانه شرکت آب و فاضلاب استان البرز مي باشند.

تاريخ بازگشايي پاکات: ساعت 13:30 روز يکشنبه مورخ 1403/02/02 خواهد بود.
نحوه دريافت اسناد مناقصه: داوطلبان مي توانند به منظور دريافت اسناد مناقصه از تاريخ 1402/12/21 تا ساعت 19 روز دوشنبه مورخ 

1402/12/28 از طريق سامانه ستاد به آدرس www.setadiran.ir اقدام نمايند. تلفن تماس : 32117152 - 026
ساير اطلاعات و جزئيات در اسناد مناقصه مندرج است. 

جهت کسب اطلاعات بيشتر به سايت پايگاه ملي اطلاع رساني مناقصات به آدرس )iets.mporg.ir( مراجعه نماييد20268%

شرکت آب وفاضلاب استان البرز - »سهامی خاص«

نوبت دوم



 >>>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
جامعه   شماره ۴۱۴۵۴

سه شنبه
22 اسفند ۱۴02  میهنآ ن00مار اروزنامه

با  تبریز  امام جمعه  و  آذربایجان شرقی  در  فقیه  نماینده ولی 
تاکید بر اهمیت جهاد تبیین در انتقال فرهنگ ایثار و شهادت، 
این  انتقال  در  محوری  و  مهم  بسیار  نقش  ها  رسانه  گفت: 

فرهنگ و پیام شهدا به نسل های جدید و جوان دارند.
آیین اختتامیه جشنواره  آیت الله سیدمحمدعلی آل هاشم در 
افزود:  شرقی،  آذربایجان  شهید  هزار   10 کنگره  ای  رسانه 
های  گذشتگی  جان  از  و  ها  فداکاری  ها،  رشادت  انعکاس 
شهدای دوران دفاع مقدس از سوی رسانه ها باید جزو اولویت 
های کاری قرار بگیرد، چون هر یک خبر، گزارش، تصویر و 
نوجوانان  و  برای جوانان  افتخارآمیز  دوران  این  درباره  صوت 

الهام بخش است.
وی نقش رسانه های گروهی در حوزه دفاع مقدس را ستودنی 
بوته  به  این دوران  اجازه دهیم  نباید  اینکه  بیان  با  و  دانست 
شهید  هزار   10 کنگره  شد:  یادآور  شود،  سپرده  فراموشی 
آذربایجان شرقی با همراهی و مساعدت رسانه های استانی به 
بهترین شکل برگزار شد که البته باید این کنگره ها و همایش 

ها در فواصل زمانی کوتاه تر و به هنگام برگزار شود.
آل هاشم تکرار یادواره های شهدا را ضرورت جامعه امروزی 
برشمرد و ادامه داد: باید توجه داشت که اگر دهه های محرم 
و عاشورا در طول تاریخ برگزار نمی شد، حادثه کربلا فراموش 
همین  بر  که  نبود  تاریخی  مهم  اتفاق  آن  از  خبری  و  شده 
اتفاقات مهم تاریخی رسانه  اساس تنها عامل ماندگاری این 

ای کردن آنهاست.

وی با ابراز تاسف از اینکه در دوران دفاع مقدس امکان ثبت 
و ضبط همه حوادث به دلایل امنیتی میسر نشد، اظهار کرد: 
اردوهای راهیان نور در مناطق مختلف عملیاتی می تواند این 
نیز رسانه ها رسالت  خلاء بزرگ را پر کند که در این راستا 

های بس مهم و بزرگی بر عهده دارند.
آل هاشم با اشاره به اینکه اگر تمام اتفاقات جبهه و حوادث 
مربوط به عملیات ها و صحنه های درگیری در خطوط مقدم 
ثبت می شد و امروز در بین نسل های جوان و جدید منعکس 
می گردید، آثار و برکات بسیار فراوانی در جامعه داشت، گفت: 
ممکن  بهترین شکل  به  شهدا  زندگی  با  باید  ما  جدید  نسل 
آشنا شوند و بدانند که باکری ها، شفیع زاده ها، تجلائی ها 
از نسل کنونی شهدایی مثل حامد جوانی و زوار جنتی ها  و 
از خود  اسلامی  میهن  کیان  از  دفاع  برای  هایی  رشادت  چه 
نشان داده اند.آل هاشم فداکاری رزمندگان آذربایجان در طول 
دوران دفاع مقدس را بسیار وسیع خواند و با اشاره به رشادت 
های آن ها در آزادسازی سوسنگرد، ادامه داد: اگر سوسنگرد 
اهواز  سپس  و  حمیدیه  شهر  کرد،  می  سقوط  دوران  آن  در 
سقوط می کرد و این به معنی تغییر معادلات جنگ بود که 

آذربایجانی ها این اجازه را به دشمن بعثی ندادند.
رسانه  جشنواره  برگزاری  اندرکاران  دست  از  قدردانی  با  وی 
ای 10 هزار شهید آذربایجان شرقی، خواستار اهتمام هر چه 
بیشتر رسانه ها در بازتاب و تبیین اخبار و رویدادهای مربوط 
طریق  از  شهدا  های  نامه  وصیت  تشریح  و  مقدس  دفاع  به 

رسانه ها شد.
انتقال  مراسم  این  در  نیز  عاشورا  ای  منطقه  قرارگاه  فرمانده 
سیره شهدا را یکی از ماموریت های بسیار مهم رسانه ها در 
راستای جهاد تبیین دانست و گفت: با توجه به شرایط کنونی 
جامعه باید شیوه و راه و رسم زندگی فردی و اجتماعی شهدا 
در سطح کشور همه گیر شود، چون تنها راه نجات کشور در 

همین موضوع نهفته است.
سردار جلیل بابازاده قلم فرسایی و تلاش های خستگی ناپذیر 
اهالی رسانه که همواره بی توقع و بی تمنا گام در این مسیر 
و  دانست  قدردانی  قابل  را  اند  گذاشته  فرسا  و طاقت  سخت 
افزود: مسیر شهدا نورانی است و هر قدمی که در جهت انتقال 
پیام شهدا و فرهنگ اثیار و شهادت برداشته شود، مصداق بارز 

جهاد در راه خداست.
وی هجمه های فرهنگی دشمنان علیه جوانان ایران اسلامی 
را مورد اشاره قرار داد و با تاکید بر اینکه تنها راه مقابله با این 
حملات بی وقفه تاسی به راه و مسیر شهدا است، گفت: این 
راه همان مسیری است که ما را در دوران بسیار سخت هشت 

سال دفاع مقدس به پیروزی رساند. 

تقابل حق و باطل در میدان رسانه است
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی آذربایجان شرقی نیز، گفت: 
شهدا با خدا عهد بسته و به آن پایبند بودند که استواری در 
آخرت  و  دنیا  این  در  را  ها  آن  فضیلت  و  جایگاه  مسیر،  این 

تضمین کرده است.
های  رسانه  در  که  کسانی  افزود:  بلاغی  محمدحسین  سید 
مختلف در مسیر شهدا گام برداشته و در راستای روشنگری و 
جهاد تبیین فعالیت می کنند، در حقیقت کار شهدایی انجام می 
دهند.وی با تاکید بر اهمیت و تاثیرگذاری رسانه ها در جهان 
کنونی، یادآور شد: در چنین شرایطی که تقابل بین حق و باطل 
را شاهدیم، هر کسی مطلب و پیام خود را به زبان رسانه و با 

هنرمندی خاص خبری ابراز کند، موفق و پیروز میدان است.
بلاغی فعالیت ۵۸0 رسانه در آذربایجان شرقی را نشان دهنده 
ظرفیت های رسانه ای این استان برشمرد و ادامه داد: با توجه 
به چنین ظرفیتی انتظار داشتیم از نظر کمی آثار بیشتری به 
دبیرخانه جشنواره رسانه ای 10 هزار شهید استان ارسال شود.
به گفته وی برای نخستین جشنواره رسانه های 10 هزار شهید 
استان تعداد ۳۵0 اثر در بخش های گوناگون از یکصد خبرنگار 

و فعال رسانه ای ارسال شده بود.

امام جمعه تبریز:

 رسانه ها نقش محوری در انتقال پیام شهدا دارند

مدیرکل راه و شهرسازی آذربایجان غربی :

۶۹ هکتار زمین برای اجرای نهضت ملی مسکن 
در شهر جدید گلمان آماده شد

نهضت  اجرای طرح  برای  زمین  هکتار   6۹ گفت:  آذربایجان غربی  و شهرسازی  راه  مدیرکل 
ملی مسکن در شهر جدید گلمان آماده شده که در 2 محله غدیر و فدک این شهر قرار دارد.

سیدمحسن حمزه لو افزود: شهر جدید گلمان، ظرفیتی قابل توجه برای اجرای طرح نهضت 
ملی مسکن به شمار می رود که در این راستا برنامه ریزی های جدی برای استفاده از این 

ظرفیت در نظر گرفته شده است.
وی اضافه کرد: علاوه بر طرح های دیگر، قرار است سه هزار و 400 واحد مسکونی با مشارکت 

قرارگاه امام حسن مجتبی )ع( در شهر جدید گلمان ارومیه ساخته و تحویل متقاضیان  شود.
وی اظهار کرد: این واحدهای مسکونی در 2 محله غدیر و فدک به ترتیب به مساحت های 2۹ 
هکتار و 40 هکتار ساخته خواهد شد که زمین های آنها آماده سازی شده است. غربی ادامه 
داد: روند نظارت بر اجرای طرح های مسکن به ویژه پروژه سه هزار و 400 واحدی شهر جدید 

گلمان با جدیت دنبال می شود و باید این طرح ها با سرعت بیشتری اجرایی شود.
حمزه لو گفت: کندی کار این طرح به هیچ عنوان قابل قبول نیست و باید سرعت بیشتری 
به اجرای طرح داد.وی افزود: این طرح به صورت ویلایی و گروهی 2 طبقه ساخته و تحویل 

متقاضیان خواهد شد.
رفاه  توسعه  و  نیاز جامعه هدف  ترین  ابتدایی  تامین  با هدف  اظهار کرد: ساخت مسکن  وی 

اجتماعی از مسائل مورد توجه بوده و که این امر با جدیت دنبال می شود.

 فرماندار شبستر :

دستگاه های اجرایی زمینه تقویت تولید و توسعه 
اشتغال را فراهم کنند

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی آذربایجان شرقی :

نیروگاه ۲۰ کیلووات خورشیدی در شهرک 
شهید سلیمانی تبریز به بهره برداری رسید

 فرماندار شبستر گفت: دستگاه های اجرایی زمینه تقویت تولید و توسعه اشتغال را فراهم کنند.
محمد مطهری در آخرین جلسه کارگروه اشتغال و سرمایه گذاری شهرستان شبستر در سال جاری 
اظهار داشت: مسئولین دستگاه های اجرایی و دست اندر کاران جامعه کسب و کار در این شهرستان 
با تکیه بر خرد جمعی و همکاری و تعامل سازنده، زمینه تقویت تولید و توسعه اشتغال را فراهم 
نمایند تا از این طریق ضمن ایجاد فرصت های شغلی جدید برای متقاضیان کار درصد بیکاری در 

شهرستان کاهش یابد
فرماندار شبستر افزود: از آنجا که سرمایه گذاری می تواند نقش بسزایی در ایجاد شغل داشته باشد در 
این راستا تلاش گردد تا با استفاده از فرصت های به وجود آمده با جذب سرمایه گذار این مهم عملی 
گردد و در جهت حفظ و حراست از کارگاه های تولیدی مشاغل خانگی و طرح های پشتیبان نیز با 
پرداخت تسهیلات به واحدهای در حال تولید موجبات رونق آنها و خروج از حالت رکود را فراهم آورد.

رئیس کارگروه اشتغال و سرمایه گذاری شهرستان شبستر خاطرنشان کرد: تثبیت اشتغال موجود 
و شناسایی فرصت های شغلی جدید جهت بکارگیری متقاضیان جویای کار از مسائل حائز اهمیت 

کارگروه اشتغال و سرمایه گذاری شهرستان می باشد.
وی با اشاره به اینکه در ستاد رفع موانع تولید عزم جدی داریم تا از تمام ظرفیت ها و امکانات موجود 
برای حمایت از تولیدات داخلی استفاده کنیم گفت: حمایت از تولید و اشتغال با هدف مهار تورم و 
رشد تولید از تأکیدات و مطالبات مقام معظم رهبری است و همه دستگاه های اجرایی باید در این 

زمینه مشارکت و همکاری جدی کنند.
رئیس کارگروه اشتغال و سرمایه گذاری شبستر رؤسای بانک ها را به تسهیل در فرآیند تسهیلات 
فراخواند و تصریح نمود: توجه به مزیت های نسبی از جمله ظرفیت ها و پتانسیل شهرها و روستاها 
از اولویت کاری ما است. لذا بررسی موانع ایجاد اشتغال و تولید جزو وظایف اعضای کارگروه است 
تا دستگاه های اجرایی و مرتبط نظرات کارشناسی خود را به منظور رفع موانع تولید در این کارگروه 

مطرح نمایند.
در این جلسه ابراهیم ایمانالی رئیس اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی شبستر سهم شهرستان شبستر 
از اعتبارات سهم سال 1402 مشاغل خانگی را ۵,۵00 میلیون ریال اعلام کرد و افزود: باید تلاش 
شود تسهیلات مشاغل خانگی در راستای تقویت تولید و ایجاد اشتغال استفاده شود.دبیر کارگروه 
اشتغال و سرمایه گذاری شهرستان شبستر با اشاره به صدور 2۳۹ مجوز مشاغل خانگی در سال 

1402 از دستگاه های اجرایی خواست فرصت های شغلی ایجاد شده را در سامانه رصد ثبت کنند.
وی با اشاره به اینکه از محل جذب اعتبارات مشاغل خانگی پیشرفت 116 درصدی را شاهد هستیم 
افزود: با ارسال 7۸ طرح مشاغل خانگی، تاکنون 71 طرح موفق به دریافت تسهیلات مزبور شده اند.

ایمانالی ضمن تشریح شیوه نامه پرداخت تسهیلات بانکی در سال جاری، ضمن تقدیر و تشکر از 
عملکرد دستگاه های اجرایی شهرستان برتداوم همکاری آنان در اجرای برنامه های اشتغال و سرمایه 

گذاری در سال آتی تاکید کرد.

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی آذربایجان شرقی گفت: با هدف ترویج استفاده از انرژی 
های تجدیدپذیر در مراکز صنعتی، نیروگاه 20 کیلووات خورشیدی در شهرک صنعتی شهید 

سلیمانی تبریز به بهره برداری رسید.
سهراب فیض زاده ، در مراسم بهره برداری از این نیروگاه افزود: بر اساس سیاست های دولت 
مبنی بر کاهش مصرف سوخت های فسیلی و جایگزینی آن با انرژی های تجدید پذیر و بهره 
مندی جامعه از مزایای تامین انرژی و زیست محیطی، این نیروگاه در یک واحد تولیدی مستقر 

در این شهرک صنعتی راه اندازی شد.
وی اظهار کرد: این نیروگاه در سطح ۵00 مترمربع نصب شده و متشکل از ۳۵ پنل خورشیدی 
است که با اعتبار بیش از 4.۵ میلیارد ریال راه اندازی شده و سالانه ۳0 هزار کیلووات ساعت 

برق تولید می کند.
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی آذربایجان شرقی با اشاره به تقاضای بالای بخش صنعت 
استان به انرژی برق، گفت: در این استان ۵7 شهرک صنعتی مصوب وجود دارد که ۵0 مورد آن 
در حال بهره برداری است و تلاش می شود زیرساخت های لازم برای سرمایه گذاران در بخش 
صنعت فراهم شود.فیض زاده، ادامه داد: در شهرک های صنعتی استان حدود سه هزار ۵00 
واحد صنعتی در حال فعالیت و حدود یک هزار و ۵00 واحد در حال بهره برداری است و تقاضا 
برای انرژی برق روز به روز بیشتر می شود.وی با اشاره به اینکه حدود ۳6 درصد مصرف برق 
کشور در حوزه صنعت است، یادآور شد: کمبود برخی منابع به ویژه انرژی برق در بخش صنعت 
از موانع توسعه صنعتی استان بوده و ناترازی موجود بین تولید و تقاضا موجب بروز مشکل در 
این بخش می شود و اصلی ترین راهکار حل این مشکل، استفاده از نیروهای تجدیدپذیر است.

مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس آذربایجان شرقی:

هر سه روز یک مدرسه تحویل 
آموزش و پرورش دادیم

مدیرکل صمت آذربایجان شرقی:

 در زمینه استفاده از انرژی های 

تجدیدپذیر عقب هستیم

مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس آذربایجان شرقی گفت: رکورد دیگری که در سال جاری 
از سوی اداره کل نوسازی استان جابجا شد هر سه روز یک مدرسه تحویل آموزش و پرورش دادیم.

فرهاد فرهودی در جمع خبرنگاران با اشاره به اینکه ۵12 پروژه نیمه تمام در استان وجود داشت، گفت: 
با برنامه ریزی لازم و عدم شروع پروژه جدید، 272 پروژه آماده و ۹70 کلاس درس به آموزش و 

پرورش تحویل داده شد.
وی ادامه داد: تنها در سال جاری 117 مدرسه در قالب 400 کلاس درس با 6 هزار میلیارد ریال تحویل 

آموزش و پرورش داده شد که ۳0 درصد هزینه را خیران و 70 درصد را دولت متحمل شد.
فرهودی با اشاره به سرانه فضای دانش آموزش در استان در سال جاری، گفت: برای نخستین بار در 
طول تاریخ آموزش و پرورش، میانگین سرانه دانش آموزی در استان از میانگین کشوری پیشی گرفت 

و در زمان حاضر با سرانه ۵.61 متر مربع بالاتر از میانگین کشوری ۵.2۸ متر مربع هستیم.
وی ادامه داد: رکورد دیگری که در سال جاری از سوی اداره کل نوسازی استان جابجا شد هر سه روز 
یک مدرسه تحویل آموزش و پرورش دادیم که نتیجه همکاری و همدلی همه دست اندرکان و خیران 

بود و تلاش خواهیم که تا 240 پروژه باقیمانده را هر چه سریع تر تحویل دهیم.
فرهودی با بیان اینکه در سال جاری ۹00 میلیارد ریال تجهیزات به مدارس استان تأمین و ارسال 
کردیم، گفت: تنها در مرداد ماه سال جاری ۵00 میلیارد ریال تجهیزات آموزشی در قالب 1۵6 کامیون 

به مدرسه های سراسر استان ارسال کردیم که 2۳ درصد آن مربوط به تجهیز هنرستان ها بود.
وی ادامه داد: عقیده داریم تجهیز هنرستان، ارتباط مستقیم با کاهش نرخ بیکاری در استان دارد و برای 

سال های بعدی، رقم بیشتری برای تجهیز هنرستان های استان در نظر خواهیم گرفت.
بودجه  تزریق  پروژه مشارکتی قبول کردیم زیرا سرعت  برای خیران  فرهودی گفت: در سال جاری 

دولتی کمتر از خیران بود و این به نیمه تمام ماندن پروژه ها منجر می شد.
از این تعداد 66 مدرسه کانکسی  فرهودی از وجود ۳1۹ مدرسه کانکسی در استان خبرداد و گفت: 
مستقل و بالای 10 نفر است که 62 مورد آن را ساماندهی کردیم و این مدارس دارای ساختمان ثابت 
آموزشی شدند.وی افزود: چهار مدرسه از این دسته نیز تا مهر ماه سال آتی ساماندهی می شود و مدارس 
غیرمستقل نیز که در اولویت بعدی دولت است در صورت قرار گرفتن در برنامه، ساماندهی خواهد شد.

انرژی های  از  استفاده  این که  بر  تاکید  با  آذربایجان شرقی  تجارت  و   مدیرکل صنعت، معدن 
انرژی های  از  بهره مندی  متاسفانه  کرد:  اعلام  است،  الزام  یک  صنعت  بخش  در  تجدیدپذیر 
تجدیدپذیر در استان کم است که در این زمینه نسبت به سایر استان ها عقب مانده ایم و فاصله 

زیادی با شرایط ایده آل داریم.
 محمد جعفر عظمائی در آیین افتتاح نیروگاه خورشیدی در شهرک صنعتی شهید سلیمانی اظهار 
گذشته  از  بیش  فسیلی  و سوخت های  منابع  شدید  محدودیت  به  توجه  با  حاضر  حال  در  کرد: 
و  است  خوبی  اقدام  پروژه  این  افتتاح  که  می شود  احساس  تجدیدپذیر  انرژی های  از  استفاده 
امیدواریم گام های بلندی در استفاده از انرژی های تجدیدپذیر برای تامین نیاز واحدهای تولیدی 

برداشته شود.
وی افزود: انتظار می رود دولت با استفاده از برخی مشوق ها از محل منابع صندوق ملی و برخی 
را  زمینه  این  در  برای سرمایه گذاری  اشتیاق بخش خصوصی  و  انگیزه  ایجاد  زمینه  بانک ها  از 

فراهم کند.
وی بیان کرد: در حال حاضر با همتی که دولت سیزدهم دارد امیدواریم با کمک بخش خصوصی 
و مجریان امر و سیاستگذاری هایی که در این زمینه می شود تا حدودی مشکلات در این حوزه 
مرتفع شود.مدیرکل صنعت، معدن و تجارت آذربایجان شرقی اذعان کرد: اداره کل صمت استان 
امیدواریم سایر دستگاه های  و  است  کار  پای  زمینه  این  در  واحدهای صنعتی  متولی  عنوان  به 
خدمات رسان نیز برای رشد و شکوفایی استان کمک کنند تا بخش عمده ای از نیاز انرژی استان 
از انرژی های تجدیدپذیر تامین شود چرا که این ظرفیت در استان وجود دارد.وی آذربایجان شرقی 
را قطب سرمایه گذاری کشور عنوان کرد و گفت: در حال حاضر آذربایجان شرقی با بیش از 2 هزار 

و ۸۹0 طرح سرمایه گذاری، رتبه نخست کشور را در اختیار دارد.
وی با بیان این که آذربایجان شرقی به عنوان یک استان صنعتی با وجود بیش از چهار هزار و 
۵00 واحد صنعتی رتبه چهارم کشور را دارد، افزود: با توجه به افزایش میزان سرمایه گذاری در 
استان، تامین زیرساخت ها و پاسخگویی به نیاز حجم عظیمی از سرمایه گذاری در استان یکی از 

نگرانی های موجود برای ادامه فعالیت واحدهای تولیدی است.



 >>>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>>
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جامعه  میهنآ۵ ن00مار اروزنامه

رمضان  مبارک  ماه  حرمت  حفظ  گفت:  قزوین  مرکز  دادستان 
روزه خواری  و  با هرگونه هتک حرمت  که  است  واجبی  فریضه 

در ملاعام برخورد قانونی صورت خواهد گرفت.
لزوم  و  رمضان  مبارک  ماه  فرارسیدن  تبریک  با  رجبی  حسین 
رعایت حرمت آن، اظهار کرد: فریضه روزه یکی از واجبات دین 
مبین اسلام است و با توجه به اصل هشتم قانون اساسی و تکالیف 
مقرر در آیین دادرسی کیفری، روزه خواری حرام و ممنوع بوده 
و طبق ماده 6۳۸ قانون مجازات اسلامی نیز برای افرادی که در 
انظار و اماکن عمومی روزه خواری کرده و تظاهر به عمل حرام 

کنند، مجازات هایی در نظر گرفته شده است.
به  امر  فریضه  به  بیشتر  اهتمام  لزوم  به  توجه  با  داد:  ادامه  وی 
معروف و نهی از منکر، حفظ شعائر دینی و به منظور جلوگیری 
از هتک حرمت و روزه خواری در ملاء عام و پیشگیری از وقوع 
جرم و ناهنجاری های اجتماعی، دستورالعمل های لازم به تمامی 

مراجع انتظامی و دستگاه های اجرایی ابلاغ شده است.
با عید  به تقارن ماه مبارک رمضان  با توجه  رجبی تصریح کرد: 
با هماهنگی  که  مقرر شده  ماه  این  و جهت حفظ حرمت  نوروز 
اماکن عمومی، مراکز ویژه  و  اصناف  های صورت گرفته توسط 
ای جهت ارایه خدمات به مسافران نوروزی در سطح استان تعیین 

شود.
تلقی  خصوص  حریم  افراد  اتومبیل  اینکه  بیان  با  مسوول  این 

نمی شود و تظاهر به روزه خواری در خودرو نیز مشمول برخورد 
بر  نظارت  اماکن عمومی ضمن  پلیس  بود. گفت:  قانونی خواهد 
پایانه های  در  بویژه  مواد غذایی در سطح شهرها  مراکز فروش 
حمل و نقل، رویکرد اصلی خود را آموزش تذکر و ارشاد قانونی 
به  موظف  پیشگیرانه  اقدامات  تاثیر  عدم  در صورت  و  داده  قرار 

برخورد مناسب قانونی با حفظ کرامت انسانی است.
دادستان مرکز قزوین در پایان خاطرنشان کرد: به منظور تسریع 
در رسیدگی به پرونده های تشکیل شده در خصوص روزه خواری، 
غیر  ساعات  در  گزارش ها  و  شده  تعیین  دادسرا  در  ویژه  شعبات 

اداری نیز به نظر قضات کشیک ارسال می شود.

دادستان مرکز قزوین :

با روزه خواری در ملاعام برخورد قانونی
 صورت خواهد گرفت

 مدیرکل انتقال خون قزوین :

قزوین روزانه به ۲۰۰ مراجعه کننده اهدای خون 
نیاز دارد

 مدیرکل انتقال خون قزوین گفت: این استان برای پایداری و ثبات در ذخایر خونی روزانه به 200 
مراجعه کننده اهدای خون نیاز دارد تا بتواند شرایط اهدای خون در افراد بیشتری را تشخیص دهد.

پژمان صالحی فر اظهار کرد: در استان قزوین ذخیره های خونی در حدود هفت روز است که ذخیره 
پایداری محسوب نمی شود و روزانه حداقل به 200 مراجعه کننده نیاز داریم.

آمارها نشان  داد:  ادامه  اهدای خون نمی شوند،  به  تمام مراجعه کنندگان موفق  اینکه  بیان  با  وی 
می دهد که از بین مراجعه کنندگان به سازمان انتقال خون استان قزوین تا پایان بهمن ماه سال 
جاری تنها 74 درصد صلاحیت اهدای خون داشته اند که این موضوع ضرورت افزایش تعداد مراجعات 
را بیشتر می کند.صالحی فر با اشاره به نزدیک شدن به روزهای پایانی سال و همزمانی با آغاز ماه 
مبارک رمضان تاکید کرد: افزایش مصرف خون در مراکز درمانی این موضوع را پررنگ می کند که 

مدت زمان ذخایر خونی باید به حداقل 10 روز برسد.
این مسوول خاطرنشان کرد: قرار گرفتن استان قزوین در مسیر ارتباطی مرکز، شمال و غرب کشور 
باعث شده که وجود ذخایر پایدار خون و فرآورده های مشتق از آن، از اهمیت ویژه ای در ایام پر 

تردد برخوردار باشد.
مدیرکل انتقال خون قزوین یادآور شد: از شهروندان قزوین خواهشمندیم تا در روزهای باقی مانده 

از سال با نذر خون در این اقدام مبارک و نیکوکارانه مشارکت کنند.

 مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی قزوین :

۲۰۲ هکتار زمین در شهرک های صنعتی قزوین 
تحت پوشش فضای سبز

- فرمانده یگان حفاظت محیط زیست قزوین گفت: بازار خرید و فروش غیر قانونی حیوانات وحشی در 
آستانه نوروز به دلیل برخی باورهای غلط و تبلیغات منفی روز به روز درحال افزایش است.

مهدی طاهری اظهار کرد: متاسفانه با نزدیک شدن به آغاز سال نو شاهد هستیم که خرید و فروش 
بعضی از حیوانات وحشی افزایش پیدا کرده که طبق قانون این نوع مبادلات جرم تلقی شده و مشمول 
مجازات است.وی ضمن اشاره به اینکه متاسفانه بازار خرید و فروش بعضی از گونه های جانوری مثل 
سمندر لرستانی در روزهای آخر سال رونق پیدا می کند، تصریح کرد: به خاطر باروهای غلط و تبلیغات 
منفی مبنی بر اینکه ابتدای اسم این حیوان حرف سین دارد و برای سفره هفت سین مناسب است، خرید 
و فروش آن نیز افزایش می یابد.طاهری ادامه داد: برخی از مردم به دلیل باورهای نادرست و غلط به 
جایگزین کردن حیواناتی مثل لاکپشت و مار به جای ماهی قرمز در سفره هفت سین اقدام کرده اند و به 

بهانه های خرافات گونه معتقدند که این حیوانات برای ان ها در سال جدید ثروت می آورد.
به گفته این مسوول، برخی دشمنان محیط زیست با تله گذاری برای پرندگان وحشی و اسارت آنان به 
سفره هفت سین خودشان زینت می بخشند، در حالی که آزادی این حیوانات را سلب کرده و از محیط 
از نظام  از محیط زیست به دور  اینکه خارج کردن حیوانات  بر  با تاکید  زیست دور ساخته اند.طاهری 
اخلاقی است، بیان کرد: بعضی افراد پس از مدتی نگهداری از این حیوانات به دلیل مسایلی از جمله 
سخت بودن شرایط نگهداری و یا قبول نکردن مسوولیت آن، به رهاسازی حیوانات در جایی غیر از 

زیست بوم اصلی اقدام می کنند که آسیبی به مراتب بیشتر با خود به همراه دارد.
وی اضافه کرد: حیواناتی که از زیستگاه خودشان دور شده و در منطقه جدیدی قرار می گیرند، برای 

سازگاری با محیط تبدیل به گونه مهاجم می شوند و گونه های بومی منطقه را از بین می برند.
طاهری، لاکپشت های تالاب انزلی را گونه مهاجمی تعریف کرد که در تالاب روستاهای استان قزوین 
رها شده و بعد از سازگاری، گونه های بومی منطقه را از بین می برد، همچنین ماهی قرمز رها شده در 
بسیاری از تالاب ها را نیز گونه مهاجم دیگری برشمرد که گونه هایی مثل ماهی کپور را از بین می برد 

و اکوسیستم منطقه را بر هم می زند.

 شماره ۱۴۴2
دوشنبه
۷ اسفند ۱۴02 

  ۲۹-۱4۰۲ آگهی مزایده

بدينوسيله به اطلاع ميرساند اداره کل راه و شهرسازی استان قزوين در نظر دارد )4 واحد مسکونی (  واقع در شهر قزوین را در راستای اجرای بند 4 ماده 2 آيين نامه اجرايی مولد سازی داراييهای دولت به شرح 
جدول ذيل ، از طريق مزايده عمومی و صرفا با بهره گيری از سامانه تدارکات الکترونيک دولت ) setadiran.ir ( با شرایط ارائه شده در سامانه مذکور به فروش برساند .

شرایط عمومی و توضیحات برگزاری مزایده / فراخوان دستگاه اجرایی
*  برگزاری مزايده / فراخوان  صرفا از طريق سامانه تدارکات الکترونيکی دولت بوده و کليه مراحل فرايند مزايده شامل دريافت اسناد مزايده ، ارسال پيشنهاد قيمت و اطلاع از وضعيت برنده بودن مزايده گران محترم 

از اين طريق امکان پذير می باشد .
*  کليه اطلاعات املاک و مستغلات شامل مشخصات ، شرايط و نحوه فروش در برد اعلان عمومی سامانه مزايده قابل مشاهده بررسی وانتخاب می باشد.

* علاقمندان به شرکت در مزايده می بايست جهت کسب اطلاع از نحوه ثبت نام و دريافت گواهی الکترونيکی )توکن( به سايت سامانه )www.setadiran.ir( بخش ثبت نام / پروفايل مزايده گر  مراجعه و با تلفن  
1456  داخلی 5  تماس حاصل نمايند نمايند .

تاريخ انتشار :1402/12/22و1402/12/23 مهلت دريافت اسناد مزايده : 1402/12/26    تاريخ بازديد :  1402/12/27    مهلت ارسال پيشنهاد : 1403/01/16   
تاريخ بازگشايی :  1403/01/18  تاريخ اعلام به برنده : 1403/01/18

شناسه آگهی :۱6۸2۹00 روابط عمومی اداره کل راه و شهرسازی استان قزوین

نوبت اول

سرپرست سازمان مدیریت پسماند شهرداری قزوین :

۶۰۰ پاکبان در ستاد نوروزی مدیریت پسماند قزوین خدمات ارایه می دهند
 600 گفت:  قزوین  شهرداری  پسماند  مدیریت  سازمان  سرپرست 
پاکبان با 60 دستگاه خودرو در ستاد نوروزی سازمان مدیریت پسماند 
مسافران  و  به شهروندان  را  قبولی  قابل  قزوین، خدمات  شهرداری 

ارایه می دهند.
مهدی امینی اظهار کرد: سازمان مدیریت پسماند شهرداری قزوین 
از  استقبال  برای  را  نوروز  ستاد  عملیاتی  طرح  گذشته  های  ماه  از 
اماکن  ویژه  نظافت  آن  طی  که  داده  قرار  خود  کار  دستور  در  بهار 
متبرکه، تفریحی و تاریخی، معابر، پاکسازی نخاله های ساختمانی و 

پوسترهای غیرمجاز سطح شهر انجام شود.
در  زباله  تن  روزانه 260  به صورت  و  داد: در طول سال  ادامه  وی 
قزوین تولید می شود که در 10 روز پایانی سال این میزان تا حدود 

20 درصد نیز افزایش پیدا کرده و به ۳00 تن می رسد.

پسماند  مدیریت  سازمان  رسان  خدمات  های  گروه  امینی،  گفته  به 
نایلون های زباله را نیز برای روز 1۳ فروردین ماه در مبانی ورودی 
و خروجی سطح شهر بین شهروندان توزیع می کنند تا زباله های 
پاکبان ها  و تحویل  آوری  آنان جمع  از سوی  رها شده در طبیعت 
داده شود.این مسوول با بیان اینکه پاکسازی حاشیه و حریم راه ها 
مربوط به اداره راهداری است اما سازمان مدیریت پسماند نیز در این 
امر اقداماتی انجام می دهد، تشریح کرد: بیش از 100 ساعت ماشین 
آلات سنگین از جمله لودر و کامیون های سازمان مدیریت پسماند 
طی روزهای گذشته در جاده های ارتباطی شهر قزوین فعالیت داشته 

و اقدام به پاکسازی معابر و محیط کردند.
وی با اشاره به اینکه بیش از ۸0 درصد جمع آوری زباله های شهر 
قزوین مکانیزه و مخزن گذاری شده و حدود چهار هزار و 600 مخزن 

700 لیتری نیز در شهر وجود دارد، تاکید کرد: از شهروندان قزوینی 
درخواست داریم تا زباله های خود را همه روزه بین ساعت 21 تا 22 
بیرون بگذارند.امینی در بخش دیگری از سخنان خود به جمع آوری 
سگ های بلاصاحب سطح شهر قزوین اشاره کرد و یادآور شد: از 
ابتدای سال جاری تاکنون 2 هزار و ۸00 قلاده سگ را زنده گیری 
کرده ایم که از این تعداد ۵00 قلاده مربوط به اسفندماه بوده است. 
سرپرست سازمان مدیریت پسماند شهرداری قزوین خاطرنشان کرد: 
توصیه دیگر ما به شهروندان در طول سال و به ویژه ایام نوروز این 
است که غذارسانی به سگ های بلاصاحب در داخل سطح شهر را 
انجام ندهند چرا که این مساله باعث می شود تا جمعیت بسیار زیادی 
از سگ ها به داخل شهر راهی شوند که این مساله معضلات دیگری 

را نیز هم برای شهروندان و هم شهرداری ایجاد می کند.
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 روزنامه آرمان میهن گرافیک

نکاتی درباره وعده سحری در ماه رمضان

برای کاهش تشنگی 
از لیموترش و سبزی 
خوردن استفاده کنید.

2

مصرف ماست و سالاد 
را در وعده سحر 

فراموش نکنید.
6

حتما از غذاهای گرم 
در وعده سحر استفاده 

کنید.

به  را  سحری  وعده 
حذف  عنوان  هیچ 

نکنید.

5

4 3

1

از غذاهای سرخ شده 
و شیرینیجات در وعده 

سحر استفاده نکنید.

در وعده سحر از 
غذاهای کم چرب و کم 

نمک استفاده کنید.

مدیر بازرسی سازمان جهاد کشاورزی استان البرز :

مشکلی درتامین و توزیع کالاهای اساسی دربازار نداریم
گفت:  البرز  استان  کشاورزی  جهاد  سازمان  بازرسی  مدیر 
توزیع  مراکز  و  انبارها  از  بازرسی  و  نظارت  تشدید  طرح 
اقلام اساسی در این استان از ابتدای هفته جاری با رمز »یا 

امیرالمومنین )ع(« آغاز شد.
اینکه طرح تشدید نظارت و بازرسی  با بیان  مجید راستگو 
به صورت سراسر کشوری اجرا می شود، افزود: در اجرای 
این طرح بازرسانی از دستگاه های نظارتی همچون تغزیرات 

حکومتی و بسیج اصناف نیز حضور دارند.
وی اظهار کرد: این طرح به منظور نظارت بر تامین و توزیع 
تولید  های  گلوگاه  و  تولیدی  واحدهای  اساسی،  کالاهای 
حضور  با  کشتارگاه ها  و  ها  سردخانه  ها،  کارخانه  همچون 

هشت تیم در 2 نوبت صبح و عصر انجام می شود.

راستگو در مورد نظارت بر کالاهایی که بیشتر در ماه مبارک 
خرما،  توزیع  گفت:  گیرند،  می  قرار  استفاده  مورد  رمضان 
قند و شکر در بازار رصد شده ضمن اینکه بر توزیع شکر با 
قیمت دولتی برای تولیدکنندگان مواد غذایی مرتبط همچون 
می  نظارت  بامیه  و  زولبیا  تولید  برای  ها  فروشی  شیرینی 
حوزه  در  جهاد  مهم  اولویت های  از  یکی  افزود:  شود.وی 
فعالیت خود شکایت های مردمی است که بلافاصله رسیدگی 
می شود که مردم در صورت مشاهده تخلف یا شکایاتی می 
به صورت  تا  اعلام کنند  به سامانه 124  را  توانند موضوع 

فوری مورد رسیدگی قرار گیرد.
اینکه  بیان  با  البرز  استان  کشاورزی  جهاد  بازرسی  مدیر 
ادامه خواهد  رمضان  مبارک  ماه  پایان  تا  این طرح  اجرای 

اساسی  کالاهای  توزیع  و  درتامین  مشکلی  گفت:  داشت، 
دربازار نداریم و تمام تلاش مدیریت بازرسی افزایش نظارت 
درتوزیع  آرامش  ایجاد  و  وتوزیع  تامین  نحوه  بر  وبازرسی 

کالاهای اساسی است.

انتقال و توزیع نیروی برق )توانیر(  مدیرعامل شرکت تولید، 
بخش  در  نیروگاهی  جدید  ظرفیت های  آینده  سال  گفت: 

تجدیدپذیر و صنایع وارد مدار خواهند شد.
در  مشهدی  رجبی  مصطفی  برق  نیروی  توزیع  و  انتقال   
نشست هم اندیشی با مدیران روابط عمومی های صنعت برق 
بار  اوج  از  گذر  برای  برق  صنعت  برنامه های  درباره  کشور، 
هزار   6 باید  تجدیدپذیرها  حوزه  در  افزود:   140۳ تابستان 

مگاوات نیروگاه تجدیدپذیر جدید وارد مدار کنیم.

وی ادامه داد: همچنین در پایان سال 1404 ظرفیتی در حدود 
10 هزار مگاوات نیروگاه با مشارکت صنایع وارد مدار خواهد 
شد که 1700 مگاوات آن قرار است تا قبل از اوج بار تابستان 

پیش رو وارد مدار شود.
به گفته مدیرعامل توانیر، توسعه پست ها و خطوط انتقال نیز 

به همین منوال در حال انجام است.
نیز  توزیع  حوزه  در  کرد:  خاطرنشان  مشهدی  رجبی 
هوشمندسازی به خوبی در حال انجام است. در حوزه مصرف 

صنایع، صنایع شهرکی صرفاً 24 ساعت در هفته مدیریت بار 
خواهند داشت و صنایع بزرگ نیز با هماهنگی وزارت صمت 

و انجمن ها و سندیکاها برنامه ریزی خواهد شد.
احداث  به  مکلف  قانون  اساس  بر  بزرگ  صنایع  افزود:  وی 

نیروگاه هستند که مزایای بسیاری برای این صنایع دارد.
سبد  در  انرژی  سهم  که  این  به  اشاره  با  توانیر  مدیرعامل 
است،  در جهان حدود ۵0 درصد  بر  انرژی  هزینه ای صنایع 
صادرات  کرد:  خاطرنشان  است،  درصد   ۵ زیر  ایران  در  اما 
فولاد یا اقلام صنعتی با برق یارانه ای ارزان به معنای صادرات 
برق جامد است، هر چند که صنعت برق از سود سایر صنایع 
استقبال می کند.رجبی مشهدی با اشاره به تنوع تعداد و نوع 
و  مختلف  فرهنگ های  باتوجه به  خانگی  بخش  در  مصرف 
هوش  به کارگیری  از  متفاوت،  تجهیزات  و  ساختمان ها  نوع 

مصنوعی در مدیریت مصرف بخش خانگی خبر داد.
وی به تقسیم بندی مشترکان بر اساس میزان آگاهی از الگوها 
و مفاهیم مدیریت مصرف، تعداد جمعیت هر خانوار، میانگین 
مصرف در منطقه اشاره کرد و گفت: مهندسی روابط عمومی 
اختیار  در  ابزارهای مختلف  اختیار گذاشتن  در  معنای  به  که 
به  را  بزرگ ترین کمک  می تواند  اکنون  است،  روابط عمومی 

مشترکان داشته باشد.
برنامه ریزی های  باتوجه به  امسال  افزود:  توانیر  مدیرعامل 
صورت گرفته و در اختیار داشتن ابزار اپراتور انرژی، می توان 
در زمینه تأثیرگذاری بر اذهان عموم مردم مؤثرتر عمل کرد.

مدیرعامل شرکت توانیر خبر داد:

ورود نیروگاه های تجدیدپذیر و صنعتی جدید
 به شبکه برق در تابستان آینده

نصف ۱۰ هزار قدم پیاده روی روزانه برای افراد 
بی تحرک پرفایده است

زندگی در نزدیکی فضاهای سبز موجب
 استحکام استخوان ها می شود

یک مطالعه جدید نشان می دهد که هر چه فرد بتواند قدم های بیشتری را در روز بردارد، بدون در 
نظر گرفتن میزان بی تحرکی اش، خطر مرگ زودهنگام و بیماری های قلبی در او کاهش می یابد.

به گزارش خبرنگار مهر به نقل از هلث دی نیوز، محققان دریافتند افرادی که بیش از 11 ساعت در 
روز بی تحرک هستند، با راه رفتن بیشتر، از فواید سلامتی مشابه افراد فعال تر برخوردار می شوند.به 
گفته محققان، تعداد بهینه گام های روزانه برای بهبود سلامت بین ۹000 تا 10000 است. این میزان 
پیاده روی خطر مرگ را تا ۳۹ درصد و خطر بیماری قلبی را تا 21 درصد کاهش می دهد.با این حال، 
نیمی از این مزیت با نیمی از این قدم ها، در حدود 4000 تا 4۵00 قدم در روز، هم حاصل می شود.

اساساً، هر مرحله بالاتر از 2200 قدم در روز با خطر کمتر مرگ و کاهش خطر بیماری قلبی مرتبط 
بود.»متیو احمدی«، پژوهشگر فوق دکتری دانشگاه سیدنی در استرالیا، می گوید: »نتایج ما نشان 
می دهد که میزان فعالیت بدنی موردنیاز، به عنوان مثال تعداد گام ها در روز، برای کاهش خطر مرگ 
این مطالعه،  باشد«.برای  بود  پیشنهاد شده  قبلًا  آنچه  از  قلبی ممکن است کمتر  میر و حوادث  و 
از 72000 شرکت کننده را تجزیه و تحلیل کردند.همه شرکت کنندگانی،  محققان داده های بیش 

برای اندازه گیری فعالیت بدنی خود، به مدت هفت روز از ردیاب حرکت استفاده کردند.
میانگین تعداد گام های روزانه برای همه شرکت کنندگان کمی بیشتر از 6200 قدم بود. کمتر از 
۵ درصد از شرکت کنندگان به طور متوسط 2200 قدم در روز داشتند، بنابراین محققان آن را به 

عنوان حد پایین تعیین کردند.
میانگین زمان بی تحرکی 10.6 ساعت در روز بود، بنابراین محققان ارزیابی کردند که افراد اگر 10.۵ 
ساعت در روز یا بیشتر بنشینند، بسیار بی تحرک هستند. کسانی که کمتر از آن میزان می نشستند، 
کم تحرک تر محسوب می شدند. به گفته محققان، پس از حدود هفت سال پیگیری، 16۳۳ مرگ و 

61۹0 رویداد مرتبط با قلب مانند حمله قلبی یا سکته مغزی رخ داد.

یک مطالعه 12 ساله جدید نشان می دهد که زندگی در نزدیکی درختان و سایر فضاهای سبز می 
تواند استخوان ها را قوی نگه دارد.

به گزارش خبرنگار مهر به نقل از هلث دی نیوز، محققان چینی دریافتند افرادی که محل سکونت 
آنها در نزدیکی مناطق سرسبز و پردرخت بود، نسبت به افرادی که در جاهای دیگر زندگی می کردند، 

تراکم استخوان بهتری داشتند.
گفت:  چانگشا چین،  در  جنوبی  مرکزی  دانشگاه  از  تحقیق  تیم  اویانگ«، سرپرست  شیائو  »ژنگ 

»کاهش آلودگی هوا کلیدی برای فواید فضای سبز برای استخوان ها به نظر می رسد.«
پتانسیل سرسبزی در جلوگیری  ارزشمندی در مورد  بینش های  یافته ها  افزود: »این  ادامه  وی در 
از شروع پوکی استخوان ارائه می کنند و بر اهمیت فضاهای سبز شهری در توسعه استراتژی های 
بریتانیایی که عادات و  از ۳۹1000  از داده های بیش  تأکید می کنند.«این مطالعه  پیشگیری مؤثر 
سلامت آنها تحت نظر بود، استفاده کرد. میانگین سنی شرکت کنندگان ۵6 سال و ۵۳ درصد زن 
بودند.علاوه بر ثبت اطلاعات در مورد تراکم مواد معدنی استخوان هر فرد و خطر ژنتیکی آنها برای 
پوکی استخوان، اطلاعات همچنین حاوی داده هایی در مورد رژیم غذایی، وضعیت سیگار کشیدن، 
درآمد، سطح ورزش و سایر عوامل بود.تیم چینی از تصاویر ماهواره ای استفاده کردند تا دریابند که 
منطقه اطراف محل سکونت هر فرد چقدر سرسبز است.در طول 12 سال پیگیری، ۹۳07 نفر به یک 
مورد جدید از پوکی استخوان مبتلا شدند.این مطالعه نشان داد به ازای هر 700 مترمکعب فضای 
سبز مسکونی در دسترس یک فرد، احتمال ابتلاء به پوکی استخوان در آنها ۵ درصد کاهش می یابد.

به نظر می رسد کاهش آلودگی هوا عامل مؤثر باشد.به گفته محققان، »افرادی که در مناطق سرسبز 
زندگی می کنند در معرض خطر کمتری قرار خواهند گرفت زیرا درختان و گیاهان به عنوان فیلترهای 

طبیعی عمل می کنند و آلاینده ها را از هوا حذف می کنند.

سلامت

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

 برابر رای شماره 140260331010006098 هيات اول  موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فرديس 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم سوسن اميرطاهری فرزندعباس  بشماره شناسنامه 
1933 صادره از تهران در ششدانگ يک قطعه زمين با بنای احداثی به مساحت164/70 متر 
از  قبل  محمدشهر  جاده  ابتدای  کرج  در  واقع  اصلی   162 از  فرعی   2357 پلاک  از  مربع 
زيرگذر را آهن کوجه بوستان پارس پلاک 6  خريداری از مالک رسمی وجيهه اله رهبری 
محرز گرديده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
ميشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
ميتوانند از تاريخ انتشار اولين آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و 
پس از اخذ ،رسيد ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم ،اعتراض دادخواست خود را به مراجع 
قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد.2368
 تاريخ انتشار نوبت اول : 1402/12/08 
تاريخ انتشار نوبت دوم :1402/12/22

مهتاب هاشمی - رئیس ثبت واسناد واملاک فردیس
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پیشکسوت استقلال گفت: چرا نباید بگوییم استقلال قهرمان می شود، اگر من 
دیدم تیمی که مدعی قهرمانی است و آن را بر زبان بیاورم خائن هستم. نکونام 
به عنوان سرمربی استقلال باید خوشحال باشد که از تیمش تعریف و تمجید 

می کنند.
 رضا رجبی در سن 1۸ سالگی پیراهن استقلال را پوشید و 11 سال با پیراهن 
آبی های پایتخت به میدان رفت. رجبی یکی از مدافعان مستحکم استقلال در 
دهه ۵0 و 60 محسوب بود که در سال های دور نقش غیر قابل انکاری را در 

موفقیت های آبی پوشان تهرانی ایفا کرد.
رجبی در گفت وگو با خبرنگار ورزشی ایرنا حرف های جالبی بر زبان آورد. متن 

این گفت وگو در زیر می خوانید.
پیروزی مقابل استقلال خوزستان، نظر شما چیست.

توانست  و  بود  مهم  استقلال  برای  مسابقه  این  کامل  امتیاز  سه  اگرچه کسب 
اما همچنان روی حرفی که درباره  آورد  امتیاز به دست  از خانه سه  بیرون  در 

استقلال زدم هستم.

کدام حرف؟
عملکرد استقلال از نظر آماری خوب بوده اما از نظر فنی نمی توان به این تیم 
نمره قبولی داد، عملکرد فنی استقبلال از نظر فنی با استانداردهای روز فاصله 
زیادی دارد. نه حرکات ترکیبی در استقلال وجود دارد، نه مالکیت توپ در زمین 
به خوبی می دانند که  استقلال  حریف می بینیم، جواد نکونام و هواداران فهیم 

استقلال خوب و با انرژی بازی نمی کند.

فنی تر صحبت کنید. این اشکالات تاکتیکی و فنی که پیشکسوت استقلال از 
آن حرف می زند کجاست؟

استقلال در فاز هجومی با ضعف زیادی همراه است، این حرف را به خاطر نحوه 
بازی تیم در بازی های گذشته می گویم، در این 1۹ مسابقه ای که استقلال در 
لیگ برتر پشت سر گذاشته است در فاز هجومی و به عبارت ساده تر ۳0 متر جلو 
که فوتبالی ها می دانند از چه چیزی حرف می زنم با اشکالات زیادی روبروست. 
نکونام و همکارانش باید روی این موضوع کار کنند، مگر می شود در بازی مقابل 
تیم انتهای جدولی استقلال خوزستان یک موقعیت گل نداشته باشد! امروز حرف 
اول را در فوتبال انتقال می زند؛ برایتان مثالی می زنم در بازی با مس رفسنجان 
که منجر به شکست استقلال شد محرم نویدکیا شگرد فوق العاده ای انجام داد 
که باعث شد سند شکست آبی ها امضا شود.مس رفسنجان در انتقال می دانست 
چه می خواهد، نویدکیا سه مهاجم خود را در فاز هجومی نگه داشت و این سه 
بازیکن با حضور در فاز تهاجمی اجازه نمی دادند مدافعان استقلال جلو بکشند، با 
هفت نفر دفاع می کرد و فضا را گرفت، انتقال توپ در سریع ترین زمان صورت 

می گرفت، گل های این تیم حاصل همین اندیشه بود.

اما این تیم برنده می شود و صدرنشین است؟
ضمن احترام به جواد نکونام باید بگویم استقلال در جریان بازی تغییر مثبتی 
نداشته و یک شکل بازی کرده است، یک روز با کاشته برنده شده، روز دیگر 
چشمی شوت استثنایی می زند تا استقلال برنده به رختکن برود، گاهی اوقات 
صفر  بر  یک  اما  می کند  ایجاد  حریف  دروازه  روی  بر  گل  موقعیت   10 تیمی 
برنده  می شود بعد از این مسابقه می توان گفت در روزی که موقعیت های زیادی 

وجود داشت یک بر صفر نتیجه بازی بود و یا تیمی چهار - پنج موقعیت گل 
دارد اما شکست می خورد باز هم این ایرادی ندارد، پرسپولیس در بازی با فولاد 
خوزستان روی دو اتفاق دو گل دریافت کرد اما در ادامه چهار گل زد و شش 

گل دیگر هم نزد.

در دربی باید استقلال چطور بازی کند؟
آنکه  ضمن  و  کرد  دفاع  نباید  پرسپولیس  این  جلوی  کند،  بازی  منطقی  باید 
استقلال نمی تواند ۹0 دقیقه دفاعی بازی کند. اگر استقلال بخواهد فقط دفاع 

کند روز سختی را تجربه خواهد کرد.

استقلال را در این فصل مدعی قهرمانی  می دانید؟
استقلال همیشه مدعی قهرمانی بوده و اگر غیر از این باشد باید تعجب کرد! این 

تیم در این فصل هم مدعی قهرمانی است و می تواند جام بگیرد.
باید  تیم  این  می گوید  باشگاه  خارج  و  داخل  هرکسی  است  گفته  نکونام  جواد 

قهرمان شود، به استقلال خیانت می کند.
از آن حرف هاست، از آن حرف هایی که از فردی به نام جواد نکونام که سال ها در 
لالیگا فوتبال بازی کرده بعید است، اگر کسی نظر خودش را بگوید خائن است؟ 
اگر بازیکنان دور هم جمع شده و تیم را ارنج کنند باز هم مدعی قهرمانی در 
لیگ برتر خواهد بود، چرا نباید بگوییم استقلال قهرمان می شود؟ اگر من دیدم 
تیمی که مدعی قهرمانی است و آن را بر زبان بیاورم خائن هستم، او به عنوان 
سرمربی استقلال باید خوشحال باشد که از تیمش تعریف و تمجید می کنند و 

آن را در حدی می دانند که می تواند قهرمان شود.

پیشکسوت استقلال :

آقای نکونام استقلال باید هر سال قهرمان شود

دست بوکسورها خالی ماند؛

دستاورد »هیچ« تیم ملی بوکس از 
مسابقات انتخابی

کارشناس فوتبال :

»احتیاط« شرایط دربی را
 پیچیده می کند

 رییس جدید فدراسیون ورزش های ناشنوایان :

باید ثابت کنیم میزبان خوبی برای 
بازی های آسیایی ناشنوایان هستیم

المپیک در شرایطی بسته شد که هر 6 بوکسور  انتخابی  ایران در مسابقات  پرونده تیم ملی بوکس 
ایران با شکست برابر حریفان خود از دور رقابت ها حذف شدند و تیم ملی نتوانست به سهمیه ای 

دست پیدا کند.
به گزارش خبرنگار مهر، در ادامه رقابتهای جهانی گزینشی المپیک بوکس، مسلم مقصودی بوکسور 
وزن 71 کیلوگرم و آخرین نماینده باقی مانده کشورمان در این مسابقات که بوکسورهایی  از فلسطین 
و ترینیدادوتوباگو را شکست داده بود، با عمر جونز دارنده مدال نقره سال 2021 جهان از آمریکا مبارزه 

کرد و با قبول شکست، وی نیز از گردونه رقابتها حذف شد.
در آخرین روز این مبارزات میثم قشلاقی در وزن ۸0 کیلوگرم نیز به مصاف گرادوس از هلند رفت و با 

قبول شکست از دور مسابقات کنار رفت.
با این حساب تیم ملی 6 نفره ایران بدون کسب سهمیه المپیک ایتالیا را ترک خواهد کرد. این در 
حالی است که چهار نفر برتر هر وزن شانس کسب سهمیه المپیک را داشتند و بوکسورهای ایرانی این 

فرصت طلایی را از دست دادند.
ترکیب تیم شش نفره ایران در این رقابتها عبارت بود از:وزن ۵7 کیلوگرم: دانیال شه بخش)پیروزی 

مقابل نماینده ونزوئلا و شکست مقابل بوکسور ترکمنستان و حذف از رقابتها(
وزن 6۳.۵ کیلوگرم: علی حبیبی نژاد)پیروزی مقابل نماینده اتیوپی و بریتانیا و شکست مقابل بوکسور 

ژاپنی و حذف از رقابتها (
وزن 71 کیلوگرم: مسلم مقصودی)پیروزی مقابل نماینده فلسطین و ترینیدادوتوباگو و شکست مقابل 

نماینده آمریکا و حذف از رقابتها( 
بوکسور  مقابل  و شکست  مکزیک  و  هند  بوکسور  مقابل  پیروزی  میثم قشلاقی)  کیلوگرم:  وزن ۸0 
حذف  و  فیلیپین  نماینده  مقابل  امیری)شکست  پوریا  کیلوگرم:   ۹2 (وزن  رقابتها  از  حذف  و  هلندی 

از رقابتها (
وزن ۹2+ کیلوگرم: ایمان رمضان پور)قرعه استراحت و پیروزی مقابل نماینده جزایر سیشل و شکست 

مقابل نماینده فرانسه و حذف از رقابتها (

کارشناس فوتبال با بیان این که هیچ مربی ای قول قهرمانی نمی دهد در مورد شرایط 
دربی صد و سوم تهران گفت: هر تیمی که بتواند از حاشیه ها دوری کند و احتیاط را کنار 

بگذارد شانس برنده شدن دارد.
سعید مراغه چیان در گفت وگو با خبرنگار مهر در خصوص پیروزی استقلال برابر همنام 
اهوازی خود گفت: آبی های تهرانی با یک برد اقتصادی به پیروزی دست پیدا کردند تا 
هم صدرنشینی خود را تداوم ببخشند و هم خود را آماده دربی 10۳ کنند که با توجه 
به شرایط دوتیم حساسیت بیشتری نسبت به دور رفت دارد، استقلال با توجه به اینکه 
بازی کرد و به خواسته اش  با احتیاط  از دست دادن دربی بودند  بازیکنش در خطر   4
که پیروزی قبل از دربی بود دست پیدا کرد تا مثل پرسپولیس که فولاد خوزستان را 

شکست داد با روحیه خوب آماده دربی شود
این  آبی ها و قرمز پوشان تهرانی گفت: دیدار  کارشناس فوتبال در مورد دیدار سنتی 
دوتیم همیشه و تحت هر شرایطی حساس است خصوصاً که فاصله امتیازی دو تیم کم 
است و استقلال می خواهد با برد فاصله خود را با پرسپولیس بیشتر کند و سرخ پوشان 
هم می خواهند برنده باشند تا به امتیاز استقلال برسند البته تساوی هم برای استقلال 
خوب است چون سه امتیاز فاصله حفظ خواهد شد، این دیدار با احتیاط انجام خواهد 
شد دو تیم اول به دنبال این هستند که گل نخورند و بعد دروازه حریف را باز کنند، 
بنابراین احتیاط در دستور کار دو تیم خواهد بود اما تیمی که آرامش داشته باشد و از 
موقعیت های به دست آمده استفاده بهتری کند برنده از زمین خارج خواهد شد، البته 
بیرون گود بودن و اظهار نظر کردن راحت است و چون تجربه چندین دربی را دارم 
میدانم که دو تیم فشار زیادی را تحمل می کنند و اگر آرامش نداشته باشند بطور حتم 
بازی را از دست خواهند پس نقش دربی بازها تأثیر بسزایی دارد و بازیکنان با تجربه 
توسط  که  ترکیب  در  تغییرات  در خصوص  داشت. وی  خواهند  کننده ای  تعیین  نقش 
نکونام انجام شد و مورد انتقاد قرار گرفت گفت: به طور حتم هیچ سرمربی نمی خواهد 
بازنده از زمین خارج شود، برای رسیدن به برد هر مربی برنامه های خاصی دارد و نکونام 
هم از این قاعده مستثنی نیست، او در طول هفته با بازیکنان است و می داند که کدام 
یک از بازیکنان آمادگی کامل دارند ضمن اینکه بر اساس آنالیز حریف ترکیب اصلی 
را به میدان می فرستد بنابراین وقتی از عملکرد بازیکنان مطلع نیستیم نباید انتقاد غیر 
حرفه ای کنیم و باید به تفکرات سر مربی احترام بگذاریم و اجازه دهیم بر اساس شرایط 

حریف تیمش را روانه میدان کند.
مراغه چیان در خصوص صحبت های نکونام که گفته بود قول قهرمانی نمی دهد گفت: 
هیچ مربی با تجربه ای حتی در هفته های پایانی مسابقات هم قول قهرمانی نمی دهد 
چون هر اتفاقی در فوتبال خواهد افتاد و هیچ تضمینی برای قهرمانی وجود ندارد، قول 
باعث خواهد شد  و  وارد می کند  بازیکنان  و  فنی  کادر  به  زیادی  فشار  دادن  قهرمانی 
تمرکز تیم از بین برود، مربی و بازیکنان با تجربه بازی به بازی پیش می روند و خود را 

در گیر حاشیه ها نمی کند تا بتوانند به هدفی که در سر دارند دست پیدا کنند.
کارشناس فوتبال در مورد نتیجه دربی 10۳ گفت: بازی از حساسیت بالایی برخوردار 
است و دوتیم با اینکه به برد احتیاج دارند اما احتیاط هم در دستور کار آنها خواهد بود و 
تیمی که آرامش داشته باشد و اسیر حاشیه ها نشود برنده از زمین خارج خواهد شد، به 
عنوان یک استقلالی دوست دارم تیم محبوبم برنده شود ولی شاید احتیاط هم باعث 

شود بازی همانند دور رفت با تساوی به پایان برسد.

آسیایی  بازی های  میزبان  آینده  سال  گفت:  ناشنوایان  ورزش های  فدراسیون  جدید  رییس   
ناشنوایان هستیم و باید جلسات و هماهنگی ها را سریع تر انجام دهیم تا ثابت کنیم میزبان 

خوبی هستیم.
از 2۵ کشور طی  با حضور بیش  ناشنوایان  بازی های آسیایی  ایرنا، دهمین دوره  به گزارش 

روزهای 24 مهرماه تا ۸ آبان ماه 140۳ به میزبانی تهران برگزار خواهد شد.
جمع  در  ناشنوایان  فدراسیون  رئیس  عنوان  به  انتخاباتش  از  پس  آزاد  نکولعل  مصطفی 
خبرنگاران اظهار کرد: از تمامی اعضا که اعتماد کردند و این مسئولیت سنگین را به گردن من 
گذاشتند تشکر می کنم. این فدراسیون چند رشته ای است و بخش های خصوصی و دولتی باید 

کمک زیادی به ما داشته باشند.
را  و هماهنگی ها  باید جلسات  و  ناشنوایان هستیم  آسیایی  بازی های  میزبان  داد:  ادامه  وی 
رقابت  ما هر کجا که  میزبان خوبی هستیم. ورزشکاران  ثابت کنیم  تا  انجام دهیم  سریع تر 
کنند، روی سکو می روند و باید از این پتانسیل به بهترین شکل در کشور خودمان  بهره ببریم.
رییس فدراسیون ناشنوایان اظهار کرد: در آیین نامه ما درصدی ناشنوایی قید شده است و من 
ارائه مدارک لازم  با  و  نیست  مادرزادی  البته  بزرگ کم شنوایان هستم که  هم جزو خانواده 
است؛  مالی  منابع  ما کمبود  فدراسیون  بزرگ ترین مشکل  بیاورم.  بدست  را  ریاست  توانستم 
اسپانسرها  بیشتر  باید زمینه حضور  پیشرفت کردند و فقط  ما  اندازه کافی علم و مربیان  به 
در  ناشنوایان  آسیایی  بازی های  دوره  دهمین  برگزاری،  ستاد  اعلام  براساس  کنیم.  مهیا  را 
رشته های کشتی آزاد، فرنگی، جهت یابی، والیبال، والیبال ساحلی، کاراته، تنیس روی میز، 
تکواندو، تنیس، فوتبال، فوتسال، دوچرخه سواری پیست، دوچرخه سواری کوهستان، بولینگ، 
جودو، تیراندازی، دوومیدانی، بدمینتون، بسکتبال، شنا، شطرنج، گلف و هندبال انجام خواهد 
شد و محل برگزاری مسابقات، سالن های مجموعه ورزشی آزادی، مجموعه شیرودی و آفتاب 

انقلاب پیش بینی شده است.

رییس هیات ورزش های کارگری استان البرز:

البرز یکی از استان های نام آور در حوزه ورزش کارگری است
 رییس هیات ورزش های کارگری استان البرز گفت: البرز 
یکی از استان های فعال و نام آور در حوزه ورزش کارگری 

در دو سال گذشته بوده است.
استان  کارگری  ورزش های  هیأت  سالیانه  عمومی  مجمع 
البرز با حضور مدیران کل ورزش و جوانان و تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی استان البرز، رئیس و نایب رئیس فدراسیون 
کارگری کشور و اعضای مجمع در اداره کل تعاون، کار و 

رفاه اجتماعی البرز برگزار شد.
استان  کارگری  ورزش های  هیأت  رئیس  عبداللهی،  خلیل 
البرز در این مجمع گفت: با اعزام ۳1 تیم از میان بسته های 
مختلف ورزشی منتخب کارگری به مسابقات کشوری، البرز 

یکی از استان های فعال و نام آور در حوزه ورزش کارگری 
کارگری  ورزش های  بخش  در  و  بوده  گذشته  دو سال  در 
انجام  جاری  سال  در  فعالیت   40 از  بیش  آقایان  و  بانوان 
کارگری  ورزش  فدراسیون  رئیس  رمضی،  است.جواد  شده 
نیز با اشاره به تعامل 100 درصدی مدیران کل دو دستگاه 
ورزش و جوانان و تعاون، کار و رفاه اجتماعی البرز و تعامل 
چند جانبه هیأت ورزش های کارگری با دستگاه های مرتبط 
برنامه های  اجرای  و  نشاط  موجب  امر  این  افزود:  اجرایی 
قهرمانی های  که  شده  کارگری  ورزش  حوزه  در  مختلف 
مسابقات  به  استانی  منتخب  تیم های  اعزام  و  متعدد 

بین المللی نیز گواه این ادعاست.

نیز  البرز  استان  جوانان  و  ورزش  کل  مدیر  فروغی،  بهزاد 
ورزش های  هیأت  جانبه  چند  تعامل  از  قدردانی  ضمن 
ورزش های  هیأت  کرد:  اظهار  کل  اداره  این  با  کارگری 
جوانان  و  ورزش  کل  اداره  برنامه های  اندازه  به  کارگری 
تک  تک  از  و  بوده  فعال  کارگری  ورزش های  بخش  در 
ورزشکاران به ویژه ورزشکاران کارگری فعال در واحدهای 

تولیدی صنعتی صمیمانه سپاسگزارم.
شامل  استانی  برتر  انجمن  پنج  مدیران  از  برنامه  این  در 
ورزش های  میدانی،  و  دو  کارگری،  فوتبال  انجمن های 
پیشکسوت  چهار  نیز  و  اندام  پرورش  و  بدنسازی  رزمی، 

ورزش کارگری استان نیز تجلیل به عمل آمد.
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شهری،  قطار  از  فازهایی  از  برداری  بهره  به  اشاره  با  کرج  شهردار 
کنارگذر شمالی و خریداری اتوبوس های برقی، گفت: طلسم پروژه 
های کلان و نیمه تمام در دوره ششم مدیریت شهری شکسته شد 

و شاهد تحولات عمرانی و زیرساختی در این کلانشهر می باشیم.
صورت  به  مهم  پروژه  چندین  اجرای  اینکه  بیان  با  کیانی؛  مهرداد 
همزمان در شهر سابقه نداشته است، اظهار داشت: تحولات عمرانی 
کرج امروز در سطح کشور هم مطرح است، برای مثال پیچیده ترین 
پل خاورمیانه در قالب بخشی از کنارگذر شمالی در حال احداث است 
و در هر گوشه از کرج کارهای بزرگی در حال رقم خوردن می باشد.

بودجه  تحقق  در  نیز  امسال  کرج  شهرداری  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
سالانه و متمم آن عملکردی فراتر از انتظار داشته است، ادامه داد: 
چندین تقاطع غیرهمسطح را در دست اقدام داریم، BRT به سرعت 
در حال تکمیل است و با اتصال متروی کرج به قطار شهری تهران 
در سال آینده می توانیم یک دستاورد تاریخی را برای شهر رسانه ای 

کنیم؛ این ها در سایه فضای اتحاد و همدلی در حال انجام هستند.
کیانی با تاکید بر اینکه نخستین اتوبوس های برقی تولید ایران را 
ایم، عنوان کرد:  برای خدمت به مردم شریف کرج خریداری کرده 
در هیچ دوره ای به اندازه دوره ششم به حوزه تقویت حمل و نقل 
عمومی و نگاه به مسائل زیست محیطی توجه نشده است و سرمایه 

گذاری کلانی در این بخش صورت گرفته است.

شهرداری کرج با تمام توان در روزهای پایانی سال
 خدمت رسانی می کند 

و  نهاد  این  اقتصادی  و  مالی  معاونت  از  بازدید  طی  کرج  شهردار 
سال  پایانی  روزهای  در  که  حوزه  این  همکاران  به  گویی  خداقوت 
با  همچنین  دهند،  می  ارائه  خدمات  مراجعین  به  مضاعف  توان  با 
تعدادی از شهروندان گفتگو کرد و میران رضایتمندی ایشان از نحوه 

پاسخگویی و خدمت رسانی را جویا شد.

وی در این بازدید که در حضور معاون مالی و اقتصادی شهرداری 
کرج و مدیران کل و کارشناسان این معاونت صورت پذیرفت، گفت: 
معاونت های شهرسازی و معماری و مالی و اقتصادی در ایام پایانی 
سال ترافیک کاری مضاعفی دارند که طبیعی است و انتظار می رود 
همکاران محترم به خوبی پاسخگوی مراجعین باشند و با تمام توان 

و صبوری خدمات مربوطه را ارائه دهند.
ارائه  محترم  معاون  که  گزارشی  طبق  خوشبختانه  داد:  ادامه  وی 
سالانه  بودجه  تحقق  بحث  در  نیز  امسال  کرج  شهرداری  نمودند، 
و متمم آن عملکرد قابل قبولی ارائه نموده و شاهد همکاری خوب 
شهروندان و سازندگان محترم در پرداخت عوارض و مطالبات و انجام 
امور اداری و مالی مربوط به دریافت پروانه ساختمانی هستیم و این 

موارد ترافیک کاری بخش های مختلف را تشدید نموده است.
افزایش  و  نیاز  تا در صورت  داریم  آمادگی  این مسئول عنوان کرد: 
در بخش  پایانی سال  روزهای  در  را  کاری  مراجعین، ساعات  تعداد 
های دارای ترافیک کاری افزایش دهیم تا مراجعین خدمات لازم را 
توأم با رضایتمندی و سرعت و کیفیت مناسب دریافت نمایند؛ هدف 

نهایی ما نشاندن لبخند رضایت بر چهره شهروندان عزیزمان است.
همچنین در این دیدار تعدادی از مراجعین موضوعات و دغدغه های 
امور  تسریع  در جهت  میان گذاشتند که  در  با شهردار کرج  را  خود 
از  نیز گزارشی  اقتصادی  و  مالی  دستورات لازم صادر شد و معاون  
روند تحقق بودجه و متمم آن و روند خدمت رسانی به مراجعین در 

روزهای پایانی سال ارائه نمود.

شهردار کرج :

طلسم پروژه های کلان عمرانی در دوره ششم 
مدیریت شهری کرج شکسته شد 

معاون عمرانی فرماندار کرج خبر داد :

احداث معابر جدید در محدوده 
بهشت سکینه و بیمارستان کمالشهر

مدیر منطقه 6 شهرداری کرج خبرداد:

اجرای طرح جمع آوری چرخ های 
دستی و مراکز تفکیک غیرمجاز زباله

معاون هماهنگی امور فنی و عمرانی فرماندار کرج از تکمیل طرح مطالعاتی احداث 
دو معبر جدید در محدوده گلزار شهدای بهشت سکینه )س( و بیمارستان تازه تأسیس 

کمالشهر کرج خبر داد.
از تکمیل طرح مطالعاتی احداث دو معبر جدید در محدوده گلزار  مجتبی عسگری 

شهدای بهشت سکینه )س( و بیمارستان تازه تأسیس کمالشهر کرج خبر داد.
وی افزود: این طرح مطالعاتی به منظور مدیریت بار ترافیکی به ویژه در پنجشنبه های 
پایانی هر هفته و افزایش حجم ترددهای زائران اهل قبور در محدوده گلزار شهدای 

بهشت سکینه )س( در دستور کار قرار گرفته است.
عسگری بیان کرد: در طراحی این دو معبر جدید، بیمارستان تازه تأسیس کمالشهر 
نیز در مسیر راه های پیش بینی شده قرار دارد تا خدمات درمانی و اورژانسی به مردم 

با سهولت بیشتری ارائه شود.
معاون هماهنگی امور فنی و عمرانی فرمانداری کرج گفت: فرایند مطالعات تکمیلی 
این دو مسیر و معبر جدید توسط شهرداری اتمام یافته و در پروسه تخصیص اعتبار 

برای آغاز کار عملیات عمرانی قرار دارد.

مدیر منطقه 6 شهرداری کرج از اجرای طرح جمع آوری مراکز تفکیک غیرمجاز زباله خبرداد 
و گفت: طی هفته گذشته بیش از200 چرخ ضایعاتی و ۳ مرکز متخلف پلمب شده است.  

محمدرضا آژیر  از اجرای طرح جمع آوری مراکز تفکیک غیرمجاز زباله خبرداد و گفت: با 
از صدور چندین  ایجاد مشکلات زیست محیطی بودیم که پس  این مراکز شاهد  فعالیت 
از200 چرخ ضایعاتی و ۳ مرکز متخلف پلمب شده  برای متصدیان، بیش  نوبت اخطاریه 
است.  وی اضافه کرد: برخی از چهار دیواری ها و املاک خصوصی که به عنوان مرکز جمع 

آوری زباله فعالیت داشتند غیرمجاز بوده و پلمب شدند.
این مسئول با اشاره به اینکه زباله گردها کیسه های حاوی زباله را در معابر عمومی پاره 
کرده و مواد قابل بازیافت آن را جمع آوری می کنند، بیان کرد: افراد سودجو با جداسازی 
غیر قانونی و غیر بهداشتی ضایعات خشک از میان پسماندهای شهروندان و مخازن پسماند 
سطح شهر باعث نازیبایی بصری شهر می شوند.  آژیر در پایان خاطر نشان کرد: همکاری 
و مساعدت شهروندان با عوامل مجاز سازمان مدیریت پسماند و همچنین تحویل ندادن 
تخلفات  کاهش  به  می تواند  گردها  زباله  جمله  از  غیرمجاز  عوامل  به  پسماندهای خشک 
قانونی علیه متخلفان  اقدام  از  از نظر فرهنگی بسیار موثرتر  این زمینه منجر شود که  در 

خواهد بود.

سه مصدوم در حادثه انفجار گاز شهری در خرمدشت کرج
مدیر اداره بحران فرمانداری کرج اعلام کرد: براثر انفجار گاز شهری سه نفر در منطقه 

خرمدشت کمالشهر شهرستان کرج مصدوم شدند.
کورش جعفری افزود: در این حادثه  2 واحد مسکونی و طبقه زیر زمین آنها تخریب شد.

وی بیان کرد: مصدومان این حادثه برای درمان به بیمارستان های کرج انتقال یافتند.
جعفری گفت : برآورد میزان خسارت وارده در دست بررسی است.

راه اندازی ۲۵ جایگاه عرضه میوه نوروزی در کرج
معاون اجرایی سازمان ساماندهی مشاغل شهری و فرآورده های کشاوری شهرداری کرج 
اعلام کرد: 2۵ جایگاه عرضه میوه و محصولات فرهنگی ویژه مبارک رمضان و ایام نوروز 

فعالیت خود را دراین شهر راه اندازی شد.
شبیراربابی گفت: در این جایگاهها انواع میوه به ویژه سیب و پرتقال و سایر کالاها با قیمت 

مصوب در اختیار شهروندان و مسافران نوروزی قرار می گیرد.
وی ادامه داد: این جایگاهها در تمام ایام تعطیل فعال بوده و تا 17 فروردین ماه 140۳ 

خدمات ارائه خواهند داد.
اربابی گفت : در کنار این جایگاهها ، روزبازار های شهرداری به جز ایام تعطیل نوروزی 

خدمات فروش عرضه مستقیم کالا خواهند داشت.
معاون اجرایی سازمان ساماندهی مشاغل شهری و فرآورده های کشاوری شهرداری کرج 

افزود: تمام جایگاهها نظارت خواهند شد.

رسیدگی به مشکلات ۲۶۰ زندانی در بازدید از ندامتگاه شهید کچویی
قضات دادسرا، دادستان عمومی و انقلاب فردیس با حضور در ندامتگاه شهید کچویی به 

مشکلات 260 زندانی رسیدگی کردند.
 قضات دادسرا و دادستان عمومی و انقلاب فردیس با حضور در ندامتگاه شهید کچویی 
به مشکلات و درخواست های 260 زندانی رسیدگی کردند و دستورات مقتضی در راستای 

درخواست های ارائه شده توسط زندانیان صادر شد.
حسین ناصرخاکی، دادستان عمومی و انقلاب فردیس در این رابطه گفت: با حضور قضات 
مقتضی  دستورات  قضائی،  بررسی مشکلات  و ضمن  زندانی ملاقات  با 260  زندان،  در 
ارفاقی به محکومان  در خصوص تعیین تکلیف پرونده های زندانی دار و اعمال نهادهای 
واجد شرایط به جز سارقان و محکومان جرایم خاص صادر شد.وی افزود: در این دیدار 
در خصوص انتقال زندانی وفق ماده ۵1۳ قانون آئین دادرسی کیفری یک مورد، اعمال 
ماده 4۸۳ قانون آئین دادرسی کیفری دو مورد، آزادی مشروط پنج مورد، تعلیق مجازات 
چهار مورد و مرخصی پایان حبس دو مورد موافقت شد.ناصرخاکی از موافقت با اعطای 
مرخصی 11 مورد، رأی باز یک مورد، اعلام محکومیت یک مورد، ادغام پرونده 6 مورد، 
پابند الکترونیک سه مورد، اعمال ماده ۵22 قانون آئین دادرسی کیفری یک مورد، اعاده 

دادرسی، عفو یک مورد و درخواست متفرقه سه مورد خبر داد.

شهرداران افتخاری مدارس با عملکرد آتش نشانی آشنا شدند
اطفاء  آموزشی  دوره  ایمنی شهرداری کرج گفت:  و خدمات  نشانی  آتش  رئیس سازمان 
حریق و راه های مقابله با آن، ویژه شهرداران افتخاری مدارس منطقه هشت شهرداری 

کرج برگزار شد.
با  مقابله  راه های  و  حریق  اطفاء   « آموزشی  دوره  برگزاری  به  اشاره  با  یساولی؛  محمد 
آن » از مجموعه دوره های آموزشی عمومی، اظهار کرد: در آستانه شب چهارشنبه آخر 
شهردار  دانش آموزان  از  نفر  تعداد40  شهروندان،  آگاهی  سطح  بالابردن  منظور  به  سال 
انواع حریق،  و شناسایی  بحران  مدیریت  زمینه  در  منطقه هشت کرج  مدارس  افتخاری 

خاموش کننده ها و نحوه اطفاء حریق آموزش دیدند.
انواع  خصوص  در  کامل  توضیحاتی  ساعته،  سه  آموزشی  کارگاه  این  در  افزود:  وی 
نحوه  اطفا،  و  اعلام  با سیستم های  آشنایی  آن ها،  از  یک  هر  کارایی  و  خاموش کننده ها 
استفاده از کپسول های آتش نشانی و مهار و اطفاء حریق بصورت عملی و تئوری ارائه شد.
دانش آموزان  داشت:  بیان  کرج  شهرداری  ایمنی  خدمات  و  نشانی  آتش  سازمان  رئیس 

در پایان این کارگاه از ایستگاه 101 بازدید و با بانوان آتش نشان دیدار و گفتگو کردند.

انجام تعمیرات سه دستگاه پل عابر پیاده مکانیزه در کرج
سه  اورهال  و  اساسی  تعمیرات  انجام  از  کرج  شهرداری  ترافیک  و  نقل  و  حمل  معاون 

دستگاه پل عابر پیاده مکانیزه در کلانشهر کرج خبر داد.
 فرزین فرشاد اظهار کرد: با پیگیری های صورت گرفته از طریق سازمان سیما منظر و 
فضای سبز شهری و با دستور مقام قضایی، سه دستگاه پل عابر پیاده مکانیزه که در اختیار 
سرمایه گذار بود و به علت نگهداری نامناسب دچار مشکلات فنی شده بود، به شهرداری 
کرج واگذار شد.وی افزود: در این راستا به منظور حفظ ایمنی و بهره مندی شهروندان، با 
هماهنگی سازمان سیما منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج، به کار گیری پیمانکار 
ذیصلاح جهت انجام تعمیرات اساسی و اورهال پل های عابر پیاده مذکور، صورت پذیرفت.  
و  تعمیرات  انجام  از  پس  مکانیزه  پیاده  عابر  پل  دستگاه  سه  اینکه  بر  تاکید  با  فرشاد 
سرویس های مورد نیاز جهت استفاده شهروندان در اختیار بهره بردار قرار خواهد گرفت، 
تصریح کرد: این سه پل در معابر پر تردد بلوار شهید مطهری، بلوار شورا)سه راه نهضت( 

و بلوار جمهوری )مقابل بوستان فاتح( قرار دارد.

رنگ آمیزی جداول سطح منطقه 3 کرج آغاز شد
مدیر منطقه ۳ شهرداری کرج از رنگ آمیزی جداول سطح منطقه خبر داد و افزود: در 
آستانه سال نو و باهدف زیباسازی و فضاسازی مناسب شهری، طرح شستشو، پاکسازی و 

رنگ آمیزی جداول معابر شهر آغاز شد.
 حمید صفدری با تاکید بر لزوم حفظ سیما و منظر شهری بیان کرد: باتوجه به کیفیت و 
فرسودگی وعوامل محیطی به دلیل از بین رفتن رنگ جداول، اجرای عملیات شست و شو، 
پاکسازی و رنگ آمیزی جداول در راستای استقبال از بهار در سطح منطقه آغاز شده است.
صفدری افزود: رفع آلودگی های بصری علاوه بر ایجاد زیبایی موجب تامین آرامش روحی 
و روانی شهروندان می شود.  وی ادامه داد: در این راستا با در نظر گرفتن نیاز شهروندان به 
شادابی وایجاد تنوع در سطح شهر، اقدام به زیباسازی و رنگ آمیزی جداول در معابر اصلی 

و فرعی شده است که امیدواریم موجبات رضایتمندی شهروندان حاصل شود.

رئیس سازمان مدیریت آرامستان های شهرداری کرج :

آرامستان بهشت سکینه)س( آماده حضور زائران اهل قبور است
گفت:  کرج  شهرداری  آرامستان های  مدیریت  سازمان  رئیس 
آیین  مناسب  برگزاری  برای  لازم  هماهنگی های  و  برنامه ریزی 

پنج شنبه آخر سال انجام شده است.
برنامه ریزی و  محمد محمودی نژاد در حاشیه آخرین جلسه شورای 
لزوم  کرد:  اظهار   ،1402 سال  جمعه  و  پنج شنبه  آخرین  هماهنگی 
احترام به ارباب رجوع، حفظ نظم و آراستگی، استفاده از لباس های 
از سوی شهروندان،  شناسایی  اجرایی جهت  نیروهای  متحدالشکل 
رعایت شئونات اسلامی و پرهیز از روزه خواری در ملاء عام، حفظ 
امنیت، نظم و انضباط حاکم در آرامستان، از مباحث مهمی است که 
سازمان  کارکنان  و  نگهبانان  حراست،  نیروی   1۵0 از  بیش  توسط 

مدیریت آرامستان های شهرداری کرج اجرا خواهد شد.
وی افزود: رنگ آمیزی جداول و معابر و میادین آرامستان، پاکسازی 

نقاط  در  موقت  پارکینگ  احداث  ضایعات،  و  نخاله ها  از  قطعات 
داخل  معابر  آسفالت  لکه گیری  خودروها،  ساماندهی  جهت  مختلف 
و خارج آرامستان، تعمیر و سرویس لوازم بازی پارک های موجود در 
آرامستان و نظافت سرویس های بهداشتی از جمله اقدامات سازمان 
مدیریت آرامستان های شهرداری کرج بوده که هم اکنون در حال 

انجام است و مراحل پایانی خود را طی می کند.
رئیس سازمان مدیریت آرامستان های شهرداری کرج بیان داشت: با 
کاشت بیش از هزار اصله درخت و درختچه و 1۵ هزار گل فصلی 
چهره  تا  است  تلاش  در  و...  بنفشه  بهار،  همیشه  شب بو،  شامل 
کرد  اضافه  شود.محمودی نژاد  بهاری  سکینه)س(  بهشت  آرامستان 
که روند گل کاری و واکاری در نقاط مختلف آرامستان تا روزهای آخر 
سال همچنان ادامه دارد.وی با اشاره به آبگیری استخرهای ذخیره 

آب سازمان مدیریت آرامستان های شهرداری کرج که با احداث یک 
استخر جدید طی ماه های گذشته در بهشت سکینه)س(، از مرز ۸۵ 
هزار مترمکعب گذشته است، گفت: با ذخیره سازی آب های حاصل از 
بارش برف و باران دیگر در تابستان مشکل کمبود آب جهت آبیاری 
درختان و عرصه های سبز تا حد زیادی رفع خواهد شد.رئیس سازمان 
روابط  آرامستان های شهرداری کرج عنوان کرد: در حوزه  مدیریت 
عمومی و تبلیغات نیز تمامی بنرهای اطلاع رسانی مسیرها، مدیریت 
معابر، قطعات، ورود ممنوع، پارکینگ و... و. تا روز سه شنبه هفته 
پای  که  بهشت  رادیو  گفت:  شد.محمودی نژاد  خواهد  نصب  جاری 
ثابت هر ساله پنجشنبه و جمعه آخر است نیز با حضور مجریان و 
گویندگان از روز چهارشنبه هفته جاری در جایگاه تعیین شده مستقر 

و راه اندازی می شود.


